
Protok6l nr XVllUl6

przebiegu obrad Rady Miasta Wloclawek

w dniu 25 kwietnia 2016r.

Vll kadencji

Miejsce posiedzenia: sala nr 4 Urzqdu Miasta Wloclawek

Zielony Rynek 11113



W dniu 25 kwietnia 2016 roku o godzinie 9.00 w sali nr 4 Urzqdu Miasta Wfocfawek przy ul.
Zielony Rynek 11113 rozpoczqly siq obrady XVlll sesji Rady Miasta Wfoclawek Vll kadencji,
kt6rq zwotat i kt6rej przewodniczyl radny Jaroslaw Chmielewski Przewodniczqcy Rady
Miasta Wlocfawek.

Ad. 1
Sprawy organizacyjne
- otwarcie sesji
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski otworzyl obrady XVlll sesji Rady
Miasta Wtoctawek, witajqc Prezydenta Miasta Wloclawek Marka Wojtkowskiego oraz
Zastqpc6w Prezydenta Miasta, a takze dyrektor6w wydziat6w oraz pozostatych
pracownik6w Urzedu Miasta. Przewodniczqcy Rady Miasta powital takie obecnych na sesji
przedstawicieli wloclawskich medi6w, mieszkadc6w miasta oraz radnych Rady Miasta
uczestn iczacych w obradach.
- stwierdzenie quorum
Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw
Chmielewski stwierdzil, ii na stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z
listq obecnoici 24 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 25 kwietnia br. sq prawomocne.
Lista obecnoici radnych z XVlll sesji Rady Miasta stanowi zatqcznik do protokolu,
Lista os6b uczestniczqcych w XVlll sesji Rady Miasta stanowi zatqcznik do protokofu.
- przyjqcie protokolu z obrad XVll sesji Rady Miasta
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poinformowal, 2e w Biurze Radv
Miasta oraz w Biuletynie Informacji publicznej Urzqdu Miasta dostqpny byl do wglqdu
projekt protokolu Nr 17/2016 z obrad xvtt sesji Rady Miasta wloclawek V kadencji, kt6ra
odbyla sie w dniu 21 marca 2015 roku, z kt6rym to protokotem radni mogli siq zapoznai i

wniei6 ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag iuzupelnien.
- zmiany do porzqdku obrad
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poinformowal, ie w zwiqzku z
wycofaniem projektu uchwaly w sprawie przyjqcia polityki mobilnoici dla Miasta Wloclawek
do roku 2030 oraz projektu uchwaly w sprawie wezwania do usuniqcia brak6w formalnycn
zgodnie z 5 53 Statutu Miasta Wtoclawek nastEpily zmiany w stosunku do przeslanego
porzqdku obrad, aktualny porzqdek obrad zostal przekazany radnym w dniu sesji. Nastqpnie
Przewodniczqcy Rady Miasta zwr6cit siq z zapytaniem do radnych czy wnoszE propozycje
zmian do przekazanego porzqdku obrad.
Ze strony radnych propozyciq zmiany porzqdku obrad w imieniu radnych Klubu sLD wni6st
radny Krzysztof Kukucki,-kt6ry zlo2yl wniosek o rozszerzenie porzqdku obrad o punkt nr 4 tj.
stanowisko Rady Miasta w sprawie zapewnienia optymalnych irodk6w finansowych na
utrzymanie i przeprowadzenie niezbqdnych remont6w w wojew6dzkich jednostkach
organizacyjnych we wloclawku. Natomiast radna Ewa szczepariska w imieniu Rady Miasta
zaproponowala rozszerzenie porzqdku obrad o kolejny punkt dotyczEcy projektu uchwaly w
sprawie przyjQcia stanowiska dotyczqcego zapewnienia jrodk6w finansowvch na
profalaktykg chor6b ukladu oddechowego i chor6b nowotworowych. Radny Janusz
Dqbczyriski zaproponowal, aby z porzqdku obrad wycofai projekt uchwaty w sprawte
odrzucenia w caloici stanowisk zwiqzk6w zawodowych opiniujqcych projekt uchwaly Rady



Miasta Wtoctawek w sprawie likwidacji Gimnazjum nr 9 we Wloclawku przy ul. Wojska
Polskiego.
Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie w zwiqzku z wnioskiem Prezydenta Miasta
proponuje wprowadzenie do porzqdku obrad projekt uchwaly w sprawie przyjqcia ,,Oceny
zasob6w pomocy spolecznej w mieScie Wlocfawek za 2O\5 rok" .

Po wyczerpaniu gfos6w na temat zmian porzadku obrad Przewodniczqcy Rady Miasta
przystqpil do glosowania poszcze96lnych propozycji zmian.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 24 radnych za rozszerzeniem
porzqdku obrad o punkt nr 4 dotyczqcy stanowisko Rady Miasta w sprawie zapewnienia
optymalnych Srodk6w finansowych na utrzymanie i przeprowadzenie niezbqdnych
remont6w w wojew6dzkich jednostkach organizacyjnych we Wloclawku radni opowiedzieli
siq jednomy6lnie. Glos6w przeciwnych oraz wstrzymujacych siq nie stwierdzono. Wszyscy
radni wziqli udzial w glosowaniu.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 24 radnych za rozszerzeniem
porzqdku obrad o punkt nr 5 dotyczqcy projektu uchwaiy w sprawie przyjqcia stanowiska
dotyczqcego zapewnienia 6rodk6w finansowych na profilaktykq cho16b ukladu
oddechowego i chor6b nowotworowych radni opowiedzieli siq jednomy6lnie. Glos6w
przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono. Wszyscy radni wzieli udzial w
glosowaniu.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 24 radnych za wprowadzeniem do
porzqdku obrad punktu dotyczacego projektu uchwaly w sprawie przyjqcia ,,Oceny zasob6w
pomocy spolecznej w mie6cie Wtoctawek za 2OI5 tok" radni opowiedzieli siq jednomy6lnie.
Gfos6w przeciwnych oraz wstrzymujqcych siQ nie stwierdzono. Wszyscy radni wziqli udzial w
glosowaniu.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 24 radnych za zdjqciem z porzqdku
obrad punktu dotyczqcego projektu uchwaly w sprawie odrzucenia w catoici stanowisk
zwiqzk6w zawodowych opiniujqcych projekt uchwaly Rady Miasta Wtoclawek w sprawie
likwidacji Gimnazjum nr 9 we Wloclawku przy ul. Wojska Polskiego radni opowiedzieli siq
jednomySlnie. Glos6w przeciwnych oraz wstrzymujqcych sie nie stwierdzono. Wszyscy radni
wziqli udzial w glosowaniu. Tym samym punkt ten zostal zdjety z porzqdku obrad.
Po zakoriczeniu glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, ie obrady sesyjne
bqdq odbywad siq wedlug zmienionego porzEdku obrad, zgodnie z przeprowadzonym
gfosowaniem,

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie miqdzysesyjnym.

Informacja, kt6rq przedstawil Radzie Miasta Prezydent Miasta Marek Wojtkowski,
obejmuje okres od dnia 21 marca 2016 roku, czyli od ostatniej sesji Rady Miasta Wfocfawek,
do dnia dzisiejszego i przedstawia siq nastqpujqco:

W zakresie dzialaf Biura Zam6wieri Publicznych m.in.:

- zawarto kilka um6w dotyczqcych zam6wiei publicznych, m.in. umowQ na przebudowq
ulicy Promiennej w ramach Przebudowy Dr6g Powiatowych, na budowq parking6w na



terenie miasta oraz umowQ na modernizacjQ obiekt6w iniynieryjnych w ciqgu ulicy Wroniej i

alei Kr6lowej Jadwigi. W toku sq kolejne postqpowania. W najbliiszym czasie mijajq terminy
sktadania ofert na nastepujQce zadania: Program utwardzania dr6g gminnych, Przebudowa
d169 gminnych oraz Przebudowa alejek w Parku im. Wladyslawa tokietka - etap Vl.

W zakresie Wydzialu Polityki Spolecznej i Zdrowia Publicznego m,in.:
- przyjeto 11 kolejnych wniosk6w o wydanie Kart Duiej Rodziny; tqcznie jest jui
za rejestrowanych 524 rodziny, dla kt6rych wydano ok 2500 kart;
W zakresie dzialalno6ci Wydzialu Gospodarki Miejskiej m.in.:
- ruszyla zbi6rka odpad6w wielogaba rytowych, w tym zuiytego sprzqtu elektrycznego i

el€ktronicznego z poszczeg6lnych osiedli z terenu Miasta Wioclawek.
- usuniqto 53 dzikie wysypiska 6mieci na terenach bqdqcych wfasno5cie Gminy Miasto
Wlocfawek.
W zakresie dzialalnoici Wydzialu Edukacji iRozwoju Spolecznego m.in.:
- w kwietniu zako6czyl siq nab6r dzieci do przedszkoli publicznych i oddzial6w
przedszkolnych zorganizowanych w publicznych szkofach podstawowych. Nab6r trwal od 1

marca do 29 marca 2016 roku w formie elektronicznej. Ponadto w tym samym terminie
przeprowadzono nab6r do klas lszk6t podstawowych dla dzieci zamieszkatych w obwodzie
danej szkoly oraz dzieci spoza obwodu danej szkoty. Nab6r prowadzony byl w formie
papierowej.
- od 4ego do 6ego kwietnia odbyfo siq 12 konkurs6w na dyrektor6w szk6f i plac6wek

o(wiatowych, tj. Przedszkola Publicznego nr 16, Przedszkola Publicznego nr 26, Szkoiy
Podstawowej nr 2, Szkoty Podstawowej nr 12, Szkoiy Podstawowej nr 14, Zespolu Szkolno-
Przedszkolnego nr 1, Zespotu Szk6t Integracyjnvch nr 1, Zespolu Szk6l Chemicznych, Zespofu
Szk6l Elektrycznych, Zespofu Szk6l Technicznych, Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej i

Centrum Ksztatcenia Zawodowego i Ustawicznego prowadzonych przez Gminq Miasto
Wtoclawek.
- 7 kwietnia w Urzqdzie Miasta miata miejsce uroczysta Vl Gala Lokalnej Edycji

Samorzqdowego Konkursu OSmiu Wspaniatych. Do eliminacji lokalnych, kt6re sE I etapem
Og6lnopolskiego Konkursu, w tym roku zgloszeni zostali wolontariusze z 11 wtoctawskich
szk6l (fqcznie 31 uczni6w) - z 3 szk6l podstawowych, 3 gimnazj6w i7 szk6l
ponadgimnazjalnych. Wolontariuszem, kt6ry bqdzie reprezentowal Wioclawek w Prudniku
podczas XXlll Og6lnopolskiej Gali Konkursu OSmiu Wspanialych jest uczennica Zespolu Szk6l
Tech nicznvch Anita Nobis.
W zakresie dzialalnoici Wydzialu Rozwoju Miasta m.in.:
- 14 kwietnia wyslano do Ministerstwa Sportu i Turystyki wniosek o dofinansowanie
projektu pn. ,,Przebudowa infrastruktury sportowej przy Szkole Podstawowej nr 2 i

Gimnazjum nr 2 we Wloclawku" w ramach ogloszonego naboru przez Ministra Sportu i

Turystyki dla Programu rozwoju szkolnej infrastruktury sportowej 2016.
- 15 kwietnia zlo2ono, na ogfoszony przez Urzqd Marszalkowski Wojew6dztwa Kujawsko -
Pomorskiego konkurs w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014 - 2020,
05 3 Efektywnodi energetyczna i gospodarka niskoemisyjna w regionie, wniosek o
dofinansowanie projektu pn. ,,Termomodern izacja budynk6w u2yteczno5ci publicznej na
terenie miasta Wloclawek - etao 1".

W zakresie Wydzialu Kultury, Promocji i Komunikacji Spolecznej m.in.:
- przygotowano procedurq zwiqzanq z tegorocznQ edycjq Bud2etu Obywatelskiego. Caly
proces, zgodnie z harmonogramem, ruszy w pierwszych dniach maja.



- trwajQ przygotowania do przedsiqwziqcia pn. "WIOCIAWEK TAK 3MAJ,, w zwiqzku z

uroczystymi obchodami Swiqta Dnia Flagi, kt6re przypadajA 2 maja
- zorganizowane zostafo trzecie spotkanie Zespolu ds. promocji kultury w Centrum Kultury

,,Browar 8.", w kt6rym wziqf udziaf i poprowadzit je Pan Artur Celiriski, ekspert ds. polityk
kultu ralnych,
W ramach informacji miQdzysesyjnej Biuro Sportu i Turystyki informuje,2e w5r6d dzialari
zwiqzanych z pracE Biura w omawianym okresie do szczeg6lnie istotnych nale2aio
przeprowadzenie i rozstrzygniqcie otwartego konkursie ofert nr 1na realizacjq zadania
publicznego w zakresie powierzania, wspierania i upowszpchniania kultury fizycznej w 2016
roku przez organizacje pozarzqdowe oraz inne podmioty prowadzqce dzialalno5d poiytku
publicznego w sferze kultury fizycznej.
W zakresie dzialalnoSci Wydzialu Inwestycji m.in.:
- Wykonawca remontu wiaduktu przy ul. Wroniej przygotowuje siq do podjqcia prac.
Konsorcjum firm: DROGI I MOSTY Antoni Popowski oraz MOSTY KUJAWY Krzysztof
Szymafiski, w najbliiszym czasie planuje rozpoczQcie na placu budowy rob6t
przygotowawczych. Jak informuje Wydzial Inwestycji, obecnie wykonawca jest w trakcie
uzyskiwania zgody od PKP na prowadzenie rob6t na terenie kolejowym oraz opracowywania
projektu tech nologicznych podp6r tymczasowych dla konstrukcji obiektu i analizowania
zwiqzanych z tym projektem wariant6w ewentualnej tymczasowej zmiany organizacji ruchu
na wiaduktach.
Ponadto Prezydent Miasta poinformowat, 2e - wzorem roku ubiegtego - spotyka siq z

mieszkaicami wloctawskich osiedli. Cykl tegorocznych spotka6 rozpoczqf siq w poprzednim
tygodniu, a zakoriczy w najbli2szy piqtek. W dniu dzisiejszym razem z urzqdnikami Prezydent
Miasta spotykam siq z mieszkadcami Sr6dmieicia w Gimnazjum nr 14.

Po wystapieniu Prezydenta Miasta glos zabral radnv Krzvsztof Kukucki, kt6ry odni6sl sig do
informacji na temat konkurs6w przeprowadzonych w jednostkach oSwiatowych i zapytat o
wyb6r na stanowisko dyrektora w SP nr 2 oraz na stanowisko dyrektora w Centrum
Ksztaicenia Zawodowego i Ustawicznego. Decyzje w tych sprawach sA jeszcze nieznane,
poniewai nie zostaty ogloszone wyniki konkurs6w. Natomiast informacje plynqce z obydwu
komisji konkursowych sq takie, ie w przypadku plac6wki, jakq jest Centrum Ksztafcenia
Zawodowego i Ustawicznego jedyna kandydatka uzyskafa 6 glos6w przy braku glos6w
przeciwnych iwstrzymujEcych siq. W przypadku SP nr 2 na jednego z kandydat6w glosowafo
7 czlonk6w komisji konkursowej, drugi z kandydat6w nie otrzymat 2adnych gfos6w za,
przeciw i wstrzymujecych siq. Biorqc pod uwage stanowisko Prezydenta Miasta
prezentowane w kampanii wyborczej, i2 wszelkie konkursy na stanowiska bqdq
transparentne budzi wqtpliwodci fakt braku decyzji w ogloszeniu ostatecznych wynik6w
przeprowadzonych konkurs6w, sytuacja ta pozostaje w sprzecznoici ze zfo2onymi uprzednio
deklaracjami w tym temacie.
Radnv Jarostaw Hupalo nawiqzujqc do wypowiedzi radnego Krzysztofa Kukuckiego
zaprezentowal wyrok Naczelnego Sadu Administracyjnego w Krakowie z dnia 24 listopada
2015 roku, w kt6rym stwierdza siq zasadne dzialanie wojewody w zakresie uchylenia decyzji
burmistrza jednej z gmin w Polsce, kt6ry rozstrzygniqcia konkursowe potraktowal w spos6b
przedstawiony przez przedm6wcQ. W przytoczonym przypadku Sqd uznaf za niewa2ne
powofanie na stanowisko dyrektora szkoly osobQ, kt6ra w konkursie przy
dziewiqcioosobowej komisji konkursowej otrzymafa cztery gtosy a pozostali kandydaci ani



jednego. Z tego wynika, ie dziewiqcioro czlonk6w komisji oddalo cztery gtosy, co zostalo
uznane za brak bezwzglqdnej wiqkszo6ci i poskutkowato nie powolaniem na stanowisko. Sqd
stwierdzif, i2 organ nadzoru w zorganizowanym konkursie w spos6b blqdny obliczyl glosy z

naruszeniem normy $ 6 ust 2 Rozporzqdzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 08
kwietnia 2010 roku, zgodnie, z kt6rym konkurs wylania kandydata na dyrektora, jeieli jeden
z uczestnik6w otrzyma bezwzglqdn4 wiqkszoid glos6w. Jeieli zatem w ww. przypadku
kandydat uzyskal cztery glosy a piqcioro czlonk6w komisji nie oddalo swoich glos6w, to Sqd
uznal,2e kandydat uzyskal bezwzglqdnq liczbq glos6w. Jeieli zatem w naszym mie6cie sq
podobne przypadki to naleiy przeanalizowad wyrok przytoczony przez Pana radnego przed
podjqciem ostatecznej decyzji przez Prezydenta Miasta.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jaroslaw Chmielewski zapytal Prezydenta o sprawe
dotacji dla stowarzyszei sportowych czy zostal zatwierdzony podziaf 6rodk6w finansowych
oraz zaapelowaf, aby w roku przyszlym sprawy te byfy rozstrzygane wczeiniej, poniewa2
organizacje zwracajq uwagq, 2e podziai 5rodk6w jest dokonywany zbyt p6lno i pozostaje
malo czasu na rozliczenie przyznanych dotacji.
Radnv J6zef Mazierski zapytal o dziafania Prezydenta Miasta w zakresie budownictwa
mieszkaniowego, zostala powolana komisja sq postepy w zakresie windykacji naleino6ci,
niemniej jednak do korica miesiqca kwietnia mial powstai program dotyczqcy budownictwa
mieszkaniowego na terenie miasta a zatem, w jakim realnym czasie tego rodzaju program
powstanie izostanie przedlo2ony Radzie Miasta, tym bardziej,2e liczba os6b oczekujqcych
na mieszkanie socjalne w roku 2015 wynosila 1015 os6b, liczba os6b oczekujqcych na
mieszkanie komunalne to 400 os6b.
Prezvdent Miasta Marek Woitkowski odnoszQc siq do wypowiedzi radnych wyja5nil, 2e
wszystkie procedury oraz transparentnosd postqpowania w zakresie organizacji konkurs6w
zostaly zachowane, dyrektorzy nie zostali wylonienie we wspomnianych konkursach, lecz
zostanq powofani w wymaganym prawem terminie. W przypadku konkursu na zadania z

dziedziny sportu Prezydent Miasta wyjaSnil, 2e konkurs zostaf rozstrzygniQty, podpisano
umowy ze stowarzyszeniami, niemniej jednak jak zaznaczyl Prezydent Miasta uwaga jest
sluszna, dlatego te2 w roku nastQpnym podzial Srodk6w dla stowarzyszei bqdzie
przyspieszony, aby kluby sportowe z poczqtkiem roku mogly rozpoczEd realizacjq swoich
zada6. Prezydent Miasta poinformowal, 2e w sprawie budownictwa komunalnego czy tei
czynszowego zostat powolany zesp6l do wypracowania koncepcji programu w najbliiszym
czasie bqdzie przygotowywany program sposobu windykacji nale2noici z tytulu zaleglo6ci
czynszowych, kt6ry zostanie przedstawiony radnym. Pan Prezydent stwierdzil,2e nie bqdzie
deklarowat terminu okre5lajqcego zafo2enia programowe, kt6re wypracuje powofany do
tego celu zesp6l, lecz wszelkie dziaiania w tym zakresie podejmowane bqdq niezwtocznie.

Ad.3
WystQpienie przedstawiciela Wlocfawskiej Rady Senior6w,

Informacje na temat dziafalnoici Wlocfawskiej Rady Senior6w przekazal radnym
Przewodniczqcy Rady Senior6w Pan Henryk Lewandowski, kt6ry poinformowal m.in., 2e
Rada Senior6w przy Urzqdzie Miasta Wloclawek zostala powolana Uchwaiq Rady Miasta z

dnia 30.03.2015r. W sklad Wlocfawskiej Rady Senior6w wchodzq:

2 osoby ze wskazafi Prezydenta Miasta



. Renata Skulimowska,

. Stefan Szwanke.
2 osoby ze wskazai Rady Miasta

. Dan uta Lewandowska,

. Henryk Lewandowski.
4 osoby, po 2 z kaidego UTW:

. Zolia Krukowska, Halina Sarnowska,

. lzabela Drozd, Stanisiaw Golasiriski.
4 osoby w wyniku przeprowadzenia wolnego naboru:

. lrmina Kminikowska, tucja Andrzejczyk,

. Kazimiera J6lwiak, Leszek Knapiriski.

Zgodnie ze Statutem Wloclawskiej Rady Senior6w kadencja Rady trwa 4 lata, przy czym
kadencja obecnej Rady Senior6w trwad bqdzie do ko6ca Vll kadencji Rady Miasta
Wlocfawek.
Cztonkowie Rady Senior6w I kadencji ustalili,2e spotkania Rady bqdq siq odbywad l raz w
miesiqcu.
Na pierwszym spotkaniu Wloclawskiej Rady Senior6w w dniu 15 lipca 2015 r. dokonano
wyboru przewodn iczqcego i dw6ch wiceprzewod niczqcych Rady. Przewodniczqcym zostal
Pan Henryk Lewandowski, a jego zastepcy to: Pani lzabela Drozd i Pani Zofia Krukowska.
Do gl6wnych zadad Rady nale2y m.in.

wsp6lpraca z kom6rkami organizacyjnymi Urzqdu Miasta Wloclawek przy
opiniowaniu i rozstrzyganiu istotnych problem6w, dotyczqcych potrzeb ioczekiwaf
os6b w wieku senioralnym,
wsp6tpraca z organizacjami i instytucjami, kt6re zajmujq sie problemami senior6w,
inicjowanie dzialai zmierzajqcych do wykorzystania potencjafu iczasu senior6w na
rzecz inicjatyw Srodowiskowych w celu upowszechhiania kultury, rekreacji, edukacji,
monitorowanie potrzeb senior6w w zakresie profilaktyki i promocji zdrowia, pomocy
spolecznej i uslug opieku6czych,

. informowanie spoleczno5ci lokalnej o podejmowanych dzialaniach na rzecz os6b
starszych.

Spotkania Rady Senior6w odbyte od momentu powofania Rady dotyczyfy miqdzy innymi
programu dziatania Rady Senior6w na lata 2015-2017, w zwiqzku, z czym poszczeg6lnym
czlonkom Rady zostafy przydzielone okre6lone zadania i obowiEzki. Podczas kolejnego
spotkanie Rady Senior6w rozwaiano moiliwoici isposoby dotarcia do senior6w naszego
miasta, aby zapoznai siq z ich potrzebami ioczekiwaniami. W tym celu zaproponowano
prowadzenie dy2ur6w przez cztonk6w Rady Senior6w.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski podziqkowal w imieniu Rady
Miasta za wystqpienie Przewodniczqcemu Rady Senior6w oraz poinformowal, 2e na obrady
sesyjne zapraszani bqdE cyklicznie przedstawiciele Rady Senior6w, aby umoiliwii
przedstawienie spraw Srodowiska senio16w naszego miasta.



NastQpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e przed debatq dotyczqcq zagadnieri
zawartych w punkcie nr 4 inr 5 zaprasza na posiedzenie uczestnik6w Konwentu oraz
inicjator6w zaproponowanych stanowisk w tym celu oglosil przerwq w obradach.

Przerwa w obrodach

Wznowienie obrod po przerwie

Ad.4
Projekt uchwaty w sprawie przyjqcia stanowiska dotyczqcego zapewnienia optymalnych
Srodk6w finansowych na utrzymanie i przeprowadzenie niezbqdnych remont6w w
wojew6dzkich jednostkach organizacyjnych we Wloclawku.

PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowaf, ie po ustaleniach
dokonanych podczas posiedzenia Konwentu zostaty wprowadzone zmiany w stanowisku,
kt6re stanowi zatQcznik do uchwaty uprzednio przekazanej radnym. W zwiqzku z powyiszym
Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e nowa treSi drugiego akapitu otrzymuje
brzmienie:,, Majqc powy2sze na uwadze, jak r6wnie2 wnioski wynikajace z posiedzenia
wyjazdowego Sejmiku w marcu br, we Wtoclawku dot. sposobu podziat6w Srodk6w
unijnych, pomyslu na zr6wnowa2ony rozw6j regionu oraz jego sp6jno5i". WykreSlony zostai
fragment na temat rozmowy Marszalka Wojew6dztwa z GazetE Pomorskq w dniu 8 kwietnia
br. Ulegio zmianie tak2e kolejny zapis, kt6ry otrzymal brzmienie:,, Rada Miasta zwraca siq
do Marszatka Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego o podjqcie wszelkich dziatari w zakresie
monitorowania i zapewnienia niezbqdnych nakfad6w na prawidlowe funkcjonowanie
wojew6dzkich jednostek organizacyjnych we Wloctawku", wykre5lono z pierwotnej tre6ci
wvrazv ,, Prezydenta Wloctawka" oraz ,,wnioskowania". Kolejnq zmiane wprowadzono w
punkcie nr 3 ppk. a, kt6ry otrzymal brzmienie: ,,Muzeum Historii Wloclawka - prace
remontowe rozpoczQte od 2013 roku nie sq realizowane". Koriczqc swojq wypowiedi
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski zwr6cil siq z zapytaniem do
radnych czy wnoszq uwagi lub zastrzeienia, co do tre6ci stanowiska.
W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Rafal Sobolewski stwierdzif, ie rozumie intencje samorzqdowc6w miasta Wloclawka,
aby prace remontowe czy tei konserwacyjne przebiegaly sprawnie niemniej jednak radny
podkre6lil, 2e Samorzqd Wojew6dztwa w wielu zadaniach wymienionych w ww. stanowisku
prowadzi dzialania i trwajE prace w poszczeg6lnych zakresach zada6, ponadto sa
zapewnienia zlo2one przez Marszalka wojew6dztwa,2e inwestycje bqdq realizowane.
Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzil, ie rozumie wypowiedi przedm6wcy, lecz nie spos6b
zwr6cii uwagi na prace prowadzone w Muzeum Historii Wloclawka gdzie od roku 2013 nie
zostaiy przeprowadzone prace i do chwili obecnej nic siq w tym kierunku nie dzieje. Jest to
szczeg6lna instytucja dla mieszkaic6w miasta podlegfa Marszafkowi Wojew6dztwa, o kt6ra
powinno siq zadbad. Dlatego stanowisko kierowane do Marszalka nie tylko w sprawie tej
instytucji np. chodzi r6wniei o Szpital Wojew6dzki we Wloclawku, kt6ry lesr



odzwiercied len iem rzeczywisto5ci oraz problem6w, z jakimi borykajq siq instytucje podlegte
Marszalkowi Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego.
Radnv Janusz Debczvriski poinformowai, 2e poprawki wprowadzone podczas obrad
Konwentu bqdq mialy swoje odzwierciedlenie w glosowaniu, choi rozumie rozterki
niekt6rych radnych. Pan radny przypomnial, ie od 77 lat miasto Wtoctawek znajduje siq w
Wojew6dztwie Kujawsko-Pomorskim a glos ipozycja miasta jest dalece n iewystarczajqca
natomiast przedlu2ajqce siq dziafania wladz wojew6dzkich w przypadku remont6w czy
zakupu sprzQtu dla Zakladu Radioterapii iwiadczq o margina lizowaniu miasta. Dlatego Klub
radnych PiS uwaia, 2e tego typu stanowisko jest siuszne i konieczne. Na zakoficzenie radny
zaproponowal zakoiczenie dyskusji w tej kwestii oraz przystqpienie do glosowania
Jako ostatni wypowiedzial siq radnv J6zef Mazierski, kt6ry zaproponowal uzupelnienia treici
stanowiska w punkcie 1o nastQpujEcq treii: ,, Kontynuacje i pilne dokoiczenie rozbudowy i

remont6w budynk6w wojew6dzkiego Szpitala Specjalistycznego we Wloclawku oraz
wyposaZenie w nowoczesny sprzQt poszczeg6lnych oddzial6w z jednoczesnym
wyposaieniem w sprzQt do ratownictwa medycznego". Pan radny poinformowal, 2e w roku
ubiegtym na potrzeby Pogotowia Ratunkowego we Wloclawku zakupione zostaty 4 karetki
natomiast w roku bie2qcym nie ma perspektyw na zakup kolejnych, pomimo, ie np. Torud
otrzymat karetki w roku ubieglym a takie w roku bie2qcym. Potrzeba doposaienia w sprzet
jest niezbQdna dla prawidfowego funkcjonowania iniesienia pomocy mieszka6com miasta i

o5ciennych okolic.
Po zakoriczeniu dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddaf
pod gtosowanie podjqciem stanowiska dotyczqcego zapewnienia optymalnych Srodk6w
finansowych na utrzymanie i przeprowadzenie niezbqdnych remont6w w wojew6dzkich
jednostkach organizacyjnych we Wloclawku wraz z poprawkami wniesionymi podczas obrad
Konwentu oraz uzupelnieniem zgloszonym przez radnego J6zefa Mazierskiego.
W wvniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 23 radnvch za podieciem ww.
stanowiska opowiedziato sie 22 radnvch orzv braku gtos6w przeciwnvch oraz 1 qlosie

wstrzvmuiacvm sie.

Jak poinformowal Przewodniczqcy Rady Miasta w rezultacie dokonanego glosowania Rada
Miasta przyjqla stanowisko w powyiszej sprawie.

Ad.5.
Projekt uchwaty w sprawie przyjqcia stanowiska w sprawie zapewnienia Srodk6w
finansowych na profilaktykq chor6b ukladu oddechowego i cho16b nowotworowych.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e ww. stanowisko
zostalo przekazane radnym. Konwent nie wni6sl zmian i uzupetnieri. Stanowisko bqdzie
zalacznikiem do uchwaty. Nie odnotowano r6wnie2 zgloszeri do dyskusji ze strony radnych.
W zwiqzku z tym PrzewodniczEcy Rady Miasta zwr6cil siq do radnych z zapytaniem, kto jest
za przyjqciem stanowiska w sprawie zapewnienia Srodk6w finansowych na profilaktykq
cho16b ukladu oddechowego i cho16b nowotworowych.
W wvniku slosowania orzeorowadzonego w obecno(ci 22 radnvch za oodieciem ww.
stanowiska radni opowiedzieli sie iednomvjlnie przv braku glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie.



Jak poinformowal Przewodniczqcy Rady Miasta w rezultacie dokonanego gtosowania Rada

Miasta przyjqta stanowisko w powyiszej sprawie w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.6
Projekt uchwaiy w sprawie podzialu Srodk6w Pafistwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b
Niepefnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wloclawek na realizacjq w 2016 roku
zadai na rzecz os6b niepelnosprawnych.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Dyrektor Miejskiego Oirodka Pomocy Rodzinie we
Wloclawku Pan Piotr Grudzifski informujqc,2e zgodnie z art. 35 a ustawy z dnia 27 sierpnia
7997 r. o rehabilitacji zawodowej i spofecznej oraz zatrudnianiu os6b n iepelnosprawnych
Rada Miasta w formie uchwaly dokonuje podzialu irodk6w Pa6stwowego Funduszu

Rehabilitacji Os6b N iepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wlocfawek na

dofinansowanie zadaf realizowanych w 2016 roku na rzecz os6b niepefnosprawnych. Limit
finansowy Srodk6w Pafistwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b N iepelnosprawnych
przypadajEcy w bieiqcym roku dla Wloclawka potwierdzony pismem Prezesa Zarzqdu
Padstwowego Funduszu z dnia 7 marca 2016 roku zostal okreSlony w planie finansowym
PFRON na kwotQ: 2.353.879 zl, z kt6rej na finansowanie koszt6w dzialalno6ci dw6ch
warsztat6w terapii zajqciowej zostala wydzielona kwota 1.199.700 zl.

Pozostale Srodki w wysokoici: 7.754.L79 zf, zostajQ niniejszq uchwaiq przeznaczone na:
- realizacjq zadaf z zakresu rehabilitacji zawodowej - 310.000 zl,
- dofinansowanie rehabilitacji spolecznej os6b n iepetnosprawnych - 844.179 zt.

Dokonany w uchwale podzial Srodk6w na dofinansowanie poszczeg6lnych zadaf uwzglqdnia
przede wszystkim:
liczbq i zakres wniosk6w z 2015 roku niezrealizowanych z powodu deficytu 6rodk6w
finansowych, szczeg6lnie w zakresie zaopatrzenia os6b niepelnosprawnych w przedmioty
ortopedyczne i Srodki pomocnicze,
zgtoszone przez Powiatowy Urzqd Pracy we Wloclawku zapotrzebowanie na Srodki PFRON w
zakresie finansowania planowanych w 2016 roku wydatk6w na instrumenty lub uslugi rynku
pracy oraz na szkolenia i przekwalifikowania zawodowe os6b niepelnosprawnych,
skalq zainteresowania pracodawc6w tworzeniem miejsc pracy dla os6b niepelnosprawnych,
potrzeby w zakresie realizowanych przez Gmine Miasto Wlociawek zadai okre6lonych w
Miejskim Programie Dzialaf na Rzecz Os6b N iepefnosprawnych przyjqtym na lata 2014 -
2020. Nadajqc uchwale moc obowiqzujqcq od l stycznia 2016 roku zastosowano przepis art,
5 ustawy z dnia 20 lipca 2000 roku o ogtaszaniu akt6w normatywnych iniekt6rych innych
akt6w prawnych. Pozwoli to na dofinansowanie bieiqcych wydatk6w ponoszonych przez

osoby niepelnosprawne na zakup (w terminach wyznaczonych przez Narodowy Fundusz
Zdrowia) przedmiot6w ortopedycznych i Srodk6w pomocniczych, a takie umoiliwi
terminowe wywiqzanie siq Gminy Miasto Wloclawek z zobowiqzah dotyczqcych
finansowania warsztat6w terapii zajQciowej.

Ooinia komisii stalei Radv Miasta

Projekt uchwafy analizowala podczas obrad Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej,
kt6rej pozytywnq opiniq przedstawil radnym Przewodniczqcy Komisji radny Tomasz Nagala,



Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Krzvsztof Kukucki poinformowal, 2e funkcjonujqce w MZOZ zwiqzki zawodowe
zwr6city uwagQ na problem niskich ptac w plac6wce, dlatego tei Pan radny zapytal czy
planowane sq podwyiki pfac w o(rodku, od kiedy i w jakiej wysokoSci.
Radna Ewa Szczepahska zapytala o zagadnienie poruszane uprzednio podczas obrad Komisji

Zdrowia, Rodziny i Opieki Spofecznej na temat dodatkowego zadania realizowanego przez

PFRON tj. przyznanie osobie niepelnosprawnej asystenta osoby niepetnosprawnej. Czy

zatem to zagadanie zostanie wpisane do realizacji w drugiej pofowie br. w ramach Srodk6w
PFRON.

Dvrektor Mieiskieso Osrodka Pomocv Rodzinie Pan Piotr Grudzifiski poinformowal,2e po

dokonanych konsultacjach bqdzie uruchomiony ze Srodk6w PFRON lub z poczynionych
oszczqdnoSci pilota2owy program na wprowadzenie uslugi asystenta osoby
niepelnosprawnej w drugiej poiowie 2016 roku, natomiast w odniesieniu do pytania na

temat wynagrodze6 pracownik6w MOPR Dyrektor Piotr Grudziriski wyjajnii, 2e zostala
wszczqta przez zwiqzki zawodowe MOPR procedura negocjacyjna z wladzami o3rodka.
Negocjacje toczyfy siq przy udziale Prezydenta Miasta sted w uchwale zmieniajqcej bud2et,
kt6ra bqdzie procedowana w dalszej kolejnoici obrad znalazfy siq zapisy zwigkszajqce pulq
Srodk6w przeznaczonych na podwyiszenie wynagrodzer'r w MOPR.

Po wyczerpaniu dyskusji w przedmiotowej sprawie Przewodniczqcy Rady Miasta radny
Jaroslaw Chmielewski poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie
podziatu Srodk6w Paistwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b N iepeinosprawnych
przyznanych Gminie Miasto Wloctawek na realizacjq w 2016 roku zadad na rzecz os6b
niepefnosprawnych.
W wvniku gtosowania przeprowadzonego w obecnoSci 21 radnvch, za przvieciem uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosiaw Chmielewski
poinformowat, ie w rezultacie dokonanego glosowania Rada Miasta podjqla uchwalq w
zaproponowanym brzmieniu.

Uchwafa- zatqcznik do protokolu.

Ad.7
Projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia skarg
dzialalno56 Prezydenta Miasta Wloclawek.

Stanowisko Komisji w przedmiotowej sprawie przedstawil jej Przewodniczqcy radny Dariusz
Jaworski, kt6ry wyjasnit, 2e w oparciu o S 86 ust 1 pkt 3 Statutu Miasta Wloclawek, Komisja
Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowiska Rady Miasta Wtocfawek podczas posiedzei w
dniach: 18 marca 2016 t. oraz L2 kwietnia 2O16r. rozpatrzyla skargi zlo2one przez Pana

z dnia 5 lutego 2016 r. oraz 5 kwietnia 2016 r.w zwiezku z

nieudziefeniem odpowiedzi na pisma z dnia 22 i23 grudnia 2015 roku. W wyniku
przeprowadzonego postepowania wyjaSniajqcego w przedmiotowej sprawie, Komisja



Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska stwierdza co nastqpuje: W dniu 18 maja ZO!2 r.
zostalo wszczQte przez obecny Wydziat Gospodarki Miejskiej postepowanie administracyjne
w sprawie ustalenia w drodze decyzji optaty adiacenckiej z tytulu wzrostu warto6ci
nieruchomoici polo2onej we Wloclawku przy ul. Kruszyriskiej f , oznaczonej ewidencylnre
jako dziatka nr 57 (Wloclawek KM 53), o pow. 0.0616 ha. Podwy2szenie wartoici
nieruchomoSci spowodowane bylo wybudowaniem sieci kanalizacji sanitarnej w ulicy
Kruszyfskiej, w ramach Projektu POIiS pn. ,,Gospodarka wodno-Sciekowa w aglomeracji
Wlocfawek ll etap". Postqpowanie wobec skar2qcego zostafo zakoiczone wydaniem
uniewainiajqcej decyzji przez Samorzqdowe Kolegium Odwolawcze we Wtoclawku z dnia 18
marca 2074 r., w czqSci dotyczqcej ustalenia opfaty adiacenckiej dla Pana I

podstawie tej decyzji postqpowanie egzekucyjne wobec Pana

zostalo umorzone postanowieniem z dnia 30 kwietnia 2014 r.,
znak WE.3160.4.4.2013. Pismem z dnia 7 sierpnia 2014.r., znak OPIK.BOM .tstl.L7.ZOt4,
Prezydent Miasta Wloclawek wyjaSnil skariqcemu, ii w kaidym przypadku otrzymywal
rzeczowe i wyczerpujqce informacje, dotyczqce kwestii zwiqzanych z prowadzonym
postQpowaniem, a takie o bie2qcym toku rozpatrywanej sprawy. Odpowiedzi udzielano w
terminach przewidzianych w ustawie z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks postqpowania
administracyjnego (Dz. U. z ZOL6 (., poz. 23) - dalej ustawy. Ponadto, skar2qcy dwukrotnie
informowany byl o tre5ci art. 239 ustawy, zgodnie, z kt6rym, w przypadku, gdy skarga
wwyniku jej rozpatrzenia uznana zostafa za bezzasadnE ijej bezzasadnoid wykazano w
odpowiedzi na skargq, a skar2Ecy ponowif skargq bez wskazania nowych okolicznoici -
organ wfa5ciwy do jej rozpatrzenia mo2e podtrzymai swoje poprzednie stanowisko z

odpowiedniq adnotacjq w aktach sprawy, bez zawiadamiania skar2qcego. Ponadto naleZy
wskazai, i2 pismem z dnia 30 listopada 2015 r. (wptyw do Biura Obslugi Mieszkaric6w
Urzqdu Miasta Wtoclawek w dniu l grudnia 2015 r.), w kt6rym wnioskowai, co nastepuje:

,,w zwiqzku z noruszeniem moich d6br osobistych, danych osobowych oraz prowa do urlopu
wypoczynkowego, kt6ry spqdzilem nie z wlosnej winy w tutejszym urzedzie sklodom wniosek
o wyra2enie zgody na przeprowodzenie mediocji (no koszt tutejszego urzqdu) mojqcej no
celu polubownego zoiegnanio sporu, jaki wywololi procownicy w stosunku do mojej rodziny
noliczajqc nienoleinq oplotq odiacenckq". Od powiedzi zainteresowanemu udzielono pismem
z dnia 7 grudnia 2015 r., znak GM.M.3134.110.2015, w kt6rym poinformowano
za interesowanego o fakcie zako6czenia postepowania adm in istracyjnego, poprzez wydanie
decyzji przez Samorzqdowe Kolegium Odwolawcze we Wloclawku, kt6re uniewainilo
decyzjq Prezydenta Miasta Wloclawek z dnia 18 marca 2014 r., znak GMK.GN.3134.42.2072,
w czqdci dotyczacej ustalenia oplaty adiacenckiej. Ponadto wskazano, i2 wtoku calego
postQpowania nie zastosowano 2adnych 6rodk6w egzekucyjnych, gdyi w zwiqzku z w/w
decyzjQ SKo postqpowanie egzekucyjne wobec Pana 

- 

umorzono
postanowieniem z dnia 30 kwietnia 2Ot4 r., znak WE.3160.4.4.2013, a wiqc zarzut dotyczacy
naruszenia d6br osobistych, danych osobowych oraz prawa do urlopu wypoczynkowego
nie znajduje uzasadnienia w przedmiotowej sprawie. W zwiqzku z powyiszym pismo uznano
za bezzasadne. Poinformowano takie o tresci art. 239 ustawy. W odpowiedzi na powy2sze,
Pan wystApil pismem z dnia 22 grudnia 2015 r. do Prezydenta Miasta
Wloclawek (wptyw do Biura Obslugi Mieszkadc6w Urzqdu Miasta Wloclawek w dniu 23
grudnia 2015 r.) twierdzqc, i2 cyt. ,,w zwiqzku z wydoniem decyzji dotyczqcej oplaty
odiocenckiej wobec mojej osoby, kierujq na rqce Prezydento Miosta Wloclowek wniosek o
stwierdzenie noruszenia ustowy z dnia 29.08.7997 roku o ochronie danych osobowych przez



Pono Tyrole, kt6ry dziolajqc z upowo2nienio 6wczesnego Prezydenta Pano Poluckiego
wskozal mojq osobq, joko uczestnika postQpowonia odministracyjnego, co jest niezgodne z
wyrokiem SKO z dnio 78.03.2014'. Pismem z dnia 23 grudnia 2015 r. (wplyw do Biura
Obslugi Mieszkaric6w Urzqdu Miasta Wloclawek w dniu 23 grudnia 2015 r.), dodal,
i2,,podtrzymuje swoje stonowisko przedstowione we wniosku z dnio 30.11.2015 qdy2
udzielona odpowiedi jest bezzosodno, o zosodnoii mojego stonowiska oporto jest no
wyroku SKO z dnio 18 marco 2074 wydonego z mojego za2alenio tym somym koficzqc
bezprowne dzialanio ngkojqce mojq rodzinq". Jak bezspornie wynika ze wskazanych cytat6w,
strona nie powolata 2adnych nowych fakt6w w swoich pismach z dnia 22 czy 23 grudnia
2015 r. W zwiqzku z powyiszym, pracownik Wydzialu Gospodarki Miejskiej, dzialajqc na
podstawie art. 239 ustawy sporzqdzit stosownq notatkQ sluibowA na okolicznoSi
pozostawienia przedmiotowych pism bez rozpoznania. W zwiqzku z powy2szym pisma Pana

- 

z dnia 22 oraz 23 grudnia 2015 r. zostaly pozostawione bez
rozpoznania, w aktach sprawy prowadzonej przez Wydzial Gospodarki Miejskiej Urzqdu
Miasta Wfoctawek (znak GM.M.3134.110.2015), ze wzglqdu na powielanie treici zawartych
w poprzednich pismach. Jednoczeinie naleiy zauwa2yi, i2 pismem z dnia 12 stycznia 2016 r.
(wptyw do Eiura Obslugi Mieszkaric6w Urzqdu Miasta Wloclawek w dniu 12 stycznia 2016
.),p.nEz|o2y|,,wniosekowszczgciepostqpowonioadministrocyjnego
mojqcego ustolic czy doszlo do noruszenio ustowy z dn. 29.08.1997 r. w zwiqzku z
bezprownym przekozoniem moich donych osobowych rzeczoznowcy majqtkowemu (...)". W
wyniku przeprowadzonych czynnoSci wyja6niajqcych ustalono,2e w sprawie nie doszlo
do bezprawnego przekazania danych osobowych rzeczoznawcy majqtkowemu, eani !
! dokonujqcej wyceny nieruchomoSci na potrzeby prowadzonego postQpowania.
Szczeg6lowej odpowiedzi na ten temat udzielil Prezydent Miasta Wloclawek pismem z dnia
9 lutego 20!6 r., znak A8t.142.1.2016. Pan 

- 

zlo2yt odwolanie do
Samorzqdowego Kolegium Odwolawczego (SKO) we Wloclawku od pisma A81.142.1.2016.
SKO, postanowieniem z dnia 14 marca 2016 r., znak KO.4IL.446.2O16 stwierdzilo
n iedopuszczalnoli odwolania, stwierdzajqc, 2e przedmiotowe pismo ma charakter
wyjaSniajqcy i informacyjny. SKO uznalo tak2e, ii wniesione odwoianie z przvczyn
przedmiotowych jest n iedopuszczalne, ze wzglqdu na brak przedmiotu zaskarienia a

odmienne stanowisko prowadzqce do rozpoznania takiego odwolania stanowiioby raiqce
naruszenie prawa. Nadmienii naleiy, i2 skargi wnoszone przez eana f

- 

nosz4 znamiona tzw. skarg pieniackich, tj. sytuacji, w kt6rych skariEcy w
spos6b uporczywy ponawia skargi niezawierajqce 2adnych nowych tre6ci, nie przyjmujqc
do wiadomo5ci przvczyn odmownego zatatwienia skargi. Udzielenie przez organ odpowiedzi
dotyczqcej bezzasadnoici skargi zwalnia ten organ od obowi4zku udzielenia odpowiedzi na

dalsze skargi dotyczqcej tej samej sprawy. Wobec powyiszego Komisja Gospodarki Miejskiej
i Ochrony Srodowiska stwierdza, iz skariqcy na ka2dym etapie prowadzonej sprawy
otrzymywaf rzetelne i wyczerpujqce informacje, przekazywane w terminach okre6lonych
zgodnie z ustawE. W zwiqzku z tym, i2 zarzuty podnoszone przez strone skar2qcq w pismach
z dnia 5lutego 2016 r. i5 kwietnia 2016r. nie znajdujq uzasadnienia, tym samym Komisja
uznaje skargi za bezzasadne.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
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Przedmiotowy projekt uchwaty rozpatrzyla oraz jednogto5nie pozytywnie zaopiniowafa
Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska. Opiniq przedstawil radnym
Przewodniczqcy Komisji radny Dariusz Jaworski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosiaw Chmielewski poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad przedstawionym zagadnieniem.

W dvskusii udzial wzieli
Jako pierwszy glos zabral obecny
powitaniu wszystkich obecnych na

dzialalnoii Prezvdenta Miasra

na sali obrad ktory po

sali obrad o6wiadczyl, ii nie jest autorem skargi na

Wloclawka w rozumieniu kodeksu postqpowania

administracyjnego rozpatrywanej w porzqdku obrad. Pan 

- 

wyjainii, ii

obrad Pan

skierowal w tej sprawie do Biura Rady Miasta stosowne
2016 roku. Dziqkujqc za uwagQ oraz 2yczqc spokojnych
zakoiczyl swojq wypowiedi.

sprostowanie w dniu 05 kwietnia

Radnv Zbigniew Lewandowski wyjasnit, ie temat po raz trzeci jest poddany pod obrady Rady

Miasta i Pan radny nie kwestionuje poprawno6ci uznania skargi za zasadnq. Niemniej jednak

dziafania podejmowane przez Urzqd od roku 2013 w stosunku do Pana I

-zwiazanezop|atqadiacenckqby|yniezasadne,copotWierdzi|or6wnie2

Samorzqdowe Kolegium Odwotawcze, kt6re rozpatrywalo te sprawe. Dochodzenie zaplaty z

tytutu opfaty adiacenckiej bylo niewlaiciwe, ponadto w swoim pismie - wniosku zlo2onym
przez stronQ skar2qcq p"n E wnosi o to, aby podobne sytuacje siq nie

zdarzaly. Nie moina jednoznacznie sugerowai, ie prowadzqcy sprawq dziaial na niekorzySi

strony skar2Qcej, lecz naleiy przyjqi, ie urzqdnik prowadzqcy sprawq opieral siq na innej

interpretacji sqdu stqd rozbieinoici w ocenie sWuacji. Ostatecznie sprawQ rozstrzygnqlo SKO

uchylajqc decyzjq Prezydenta Miasta. Zdaniem Pana radnego nale2y przyjqi, 2e skarga w

sensie formalnym jest niezasadna natomiast Panu naleiq siq
przeprosiny tym bardziej, 2e Pan ten znajduje siq w trudnej sytuacji rodzinnej iiyciowej.

nformowaf, 2e kilka krotn ie

kierowane byly przeprosiny do Pana za zaistniala sytuacjq,
natomiast nale2y pamiQtad , ie iezeli zgloszona zostaje skarga to obowiqzkiem organu jest jej

rozpatrzenie zgodnie z procedurami obowiEzujecymi w postepowaniu skargowym, w
przeciwnym razie moina narazid siq na zarzut, 2e skarga zlo|ona przez mieszkafca nie

zostafa rozpatrzona zgodnie z obowiQzujQcym prawem

Wobec braku innych zgtoszeri do zabrania glosu w dyskusji ze strony radnych,

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw Chmielewski poddat pod glosowanie przyjqcie

projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skarg Pana E nt
dziaialnoid Prezydenta Miasta Wioclawek.
W wvniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 20 radnvch, za przvieciem uchwalv
opowiedzialo sie 17 radnvch Drzv braku qlos6w przeciwnvch oraz 3 slosach wstrzvmuiacvch

5te.

Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowat, ie w rezultacie dokonanego gfosowania ww. uchwata zostala przyjeta przez

Rade Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwalq * zalqcznik do protokolu.



Ad.8
Projekt uchwaly w sprawie przyjqcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny dzialalnosci
Warsztatu Terapii Zajqciowej we Wloclawku przy ulicy Wiejskiej 14, prowadzonego p'zez
Towarzystwo Przyjaci6f Dzieci za rok 2015.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Dyrektor Miejskiego Oirodka Pomocy Rodzinie Pan

Piotr Grudzifiski informujqc, 2e zgodnie z 5 21 ust. 1 rozporzqdzenia Ministra Gospodarki,
Pracy i Polityki Spotecznej z dnia 25 marca 2004 roku w sprawie warsztat6w terapii
zajqciowej, jednostka prowadzqca warsztat sklada powiatowi roczne sprawozdanie z

dziatalnoici rehabilitacji i wykorzystania Srodk6w finansowych warsztatu. Towarzystwo
Przyjaci6l Dzieci Oddzial Okrqgowy we Wtoclawku przedloiylo w dniu 22 lutego 2015 r.
sprawozdanie z dzialalnoici rehabilitacyjnej i wykorzystania Srodk6w finansowych.
Sprawozdanie z dziatalnoici Warsztatu Terapii Zajqciowej we Wloclawku w 2015 roku,
zgodnie z I 21 ust 3 ww rozporzqdzenia, stanowi podstawq do dokonywania przez powiat
corocznej oceny dzialalno5ci warsztatu. Z analizy efekt6w pracy realizacji indywidualnych
program6w uczestnik6w WTZ prowadzonego przez TPD we Wtoclawku wynika, 2e jednostka
w 2015 roku realizowala zadania okreSlone w art. 10 a ustawy o rehabilitacji zawodowej i

spolecznej oraz zatrudnianiu os6b niepelnosprawnych stwarzajqc osobom
n iepeinosprawnym, niezdolnym do podjqcia pracy, mo2liwo6ci rehabilitacji spolecznej i

zawodowej w zakresie pozyskania lub przywracania umiejqtno6ci niezbqdnych do podjecia

zatrudnienia. Realizacja tego celu odbywata siq przy zastosowaniu technik terapii zajqciowej,
zmierzajqcych do rozwijania umiejqtnoici wykonywania czynno5ci 2ycia codziennego oraz

zaradnoici osobistej, psychofizycznych sprawnoSci oraz podstawowych i specjalistycznych
umiejqtno5ci zawodowych, umo2liwiajqcych uczestnictwo w szkoleniu zawodowym albo
podjqcie pracy. Wir6d uczestnik6w wzrosla zaradnoSi i samodzielnoii, udalo sie utrwalii w
nich nabyte nawyki kultury osobistej i zachowania zgodnego z normami. Widad wir6d
uczestnik6w postqpy w komunikacji interpersonalnej. W zakresie rehabilitacji zawodowej
uczestnicy poczynili postqpy dotyczace przestrzegania zasad bhp, rozumienia instrukcji,
umiejqtnosci przygotowania stanowiska do pracy, umiejqtnosci poslugiwania siq

narzqdziami iumiejqtno6ciami pracy w zespole. W 2015 roku na podstawie upowainienia
Dyrektora Miejskiego OSrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku pracownicy Miejskiego
Oirodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku przeprowadzili kontrolq w zakresie okre5lonym w
5 22 ust 2 rozporzqdzenia Ministra Gospodarki, Pracy i Polityki Spotecznej z dnia 25 marca

2004 r. w sprawie warsztat6w terapii zajqciowej. Na skutek n ieprawidlowoSci stwierdzonych
podczas kontroli plac6wka opracowata mechanizmy naprawcze, poprawiajEce
funkcjonowanie wtz w postaci: powofywania zespotu kontrolnego i przeprowadzania

wewnqtrznych kontroli pracy wtz, wydania zarzqdzenia dotyczqcego przestrzegania

termin6w planowanych urlop6w przez pracownik6w, zastosowania wobec kierownika wtz
kary nagany za brak nadzoru nad aktualnoiciq orzeczenia jednego z uczestnik6w,
wprowadzenia w zakres funkcjonowania wtz cyklicznych spotkafi z doradcami zawodowym.
Zobowiqzano kierownika i pracownik6w warsztatu do przestrzegania czasu zajqi
terapeutycznych,od bywania spotkari rady programowej w pelnym skladzie, oraz aktualizacji
dokumentacji zgodnie z obowiqzujqcymi przepisami. Uwzglqdniajqc powyisze, stwierdzono,
ie Warsztat Terapii Zajqciowej przy TPD we Wloctawku w roku 2015 zrealizowal zadania na
rzecz uczestnik6w zgodnie z zalo2eniami ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji
zawodowej i spolecznej oraz zatrudnianiu os6b niepetnosprawnych oraz rozporzqdzenia
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Ministra Gospodarki, Pracy i Polityki Spolecznej z dnia 25 marca 2004r. w sprawie
warsztat6w terapii zajqciowej. Pomimo stwierdzonych w czasie kontroli nieprawidlowoici
prowadzona w warsztacie terapia ukierunkowana jest na rozw6j i doskonalenie umiejqtnoSci
manualnych, poznawczych, a tak2e rozw6j mo2liwofci tw6rczych i zainteresowai
uczestnik6w, co daje podstawq do dokonania pozytywnej oceny jego dziatalno5ci w 2015
roku.

Opinia Komisii staiei Radv Miasta

Projekt uchwaly byt przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej, kt6ra
rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala ww. Sprawozdanie. Opinie w tej sprawie
przedstawif Przewodniczqcy Komisji radny Tomasz Nagala.

Wobec braku uwag oraz gtos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw
Chmielewski poddal pod gfosowanie przyjqcie przedstawionego projektu uchwaty w sprawie
przyjqcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny dziatalnosci Warsztatu Terapii Zajqciowej
we Wfoclawku przy ulicy Wiejskiej 14, prowadzonego przez Towarzystwo Przyjaci5l Dzieci za

rok 2015.
W wvniku glosowania orzeprowadzonego w obecnoSci 22 radnvch, za orzvieciem uchwatv
radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, gfos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowat, ie w rezultacie dokonanego gfosowania uchwala zostala podjQta przez Radq

Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata - zafqcznik do protokolu.

Po zako6czonym procedowaniu nad powyiszym punktem porzqdku obrad o glos poprosil
radny Krzysztof Kukucki, kt6ry w imieniu radnych Klubu SLD poprosit o przerwQ w obradach
sesyjnych.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski przychylit siq do proSby i zarzqdzit
25 minutowe przerwQ w obradach Rady Miasta.

Przerwa w obradach

Wznowienie obrod po przerwie,

Ad.9
Projekt uchwaly w sprawie przyjqcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny dzialalnoici
Warsztatu Terapli ZajQciowej we Wfoclawku przy ulicy taziennej 6 prowadzonego przez
Polski Zwiqzek Niewidomych za rok 2015.
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Zagadnienie zostalo przedstawione przez Dyrektora Miejskiego Oirodka Pomocy Rodzinie
Pana Piotra Grudziriskiego, kt6ry wyjadnii, 2e zgodnie z 5 21 ust. 1 rozporzqdzenia Ministra
Gospodarki, Pracy iPolityki Spolecznej z dnia 25 marca 2004 roku w sprawie warsztat6w
terapii zajqciowej, jednostka prowadzqca warsztat sklada powiatowi roczne sprawozdanie z

dzialalnoici rehabilitacji i wykorzystania Srodk6w finansowych warsztatu. Polski Zwiqzek
Niewidomych we Wloclawku w dniu 23 lutego 2015 r. przedloiyl sprawozdanie z

dzialalnoici oraz wykorzystania irodk6w finansowych. Sprawozdanie z dzialalnoici
Warsztatu Terapii ZajQciowej we Wtoclawku w 2015 roku, zgodnie z 5 21 ust 3 ww.
rozporzqdzenia, stanowi podstawq do dokonywania przez powiat corocznej oceny
dzialafno6ci warsztatu. Z analizy efekt6w pracy realizacji indywidualnych program6w
uczestnik6w WTZ prowadzonego przez PZN we Wloctawku wynika, 2e jednostka w 2015
roku realizowala zadania okre6lone w art. 10a ustawy rehabilitacji zawodowej ispolecznej
oraz zatrudnianiu os6b n iepetnosprawnych stwarzajEc osobom niepelnosprawnym,
niezdolnym do podjqcia pracy, moiliwoici rehabilitacji spolecznej izawodowej w zakresie
pozyskania lub przywracania umiejqtnoici niezbqdnych do podjgcia zatrudnienia. Realizacja

tego celu odbywala siq przy zastosowaniu technik terapii zajqciowej, zmierzajqcych do
rozwijania umiejqtnodci wykonywania czynnoSci 2ycia codziennego oraz zaradnoici osobistej
psychofizycznych sprawnoSci oraz podstawowych i specjalistycznych umiejqtnoici
zawodowych, umoiliwiajqcych uczestnictwo w szkoleniu zawodowym albo podjqcie pracy.

Wir6d uczestnik6w wzrosla zaradnoii isamodzielnoSi. Rozwinqly siq u nich umiejQtno6ci z

zakresu funkcjonowania zawodowego, czego efektem sE: poprawa koncentracji, wzrost
motywacji, wzmocnienie szeregu cech osobowoiciowych takich jak punktualnoS6,

starannodd, dokladnoid, poczucie od powiedzialno6ci za wykonywane zadania,
udoskonalenie nabytych nawyk6w kultury osobistej izachowania zgodnego z normami.
Terapia prowadzona w warsztacie ukierunkowana jest na rozw6j, przysposobienie spoteczno
- zawodowe oraz osiqganie, poprzez pracq, jak najwy2szego poziomu dojrzalo5ci spolecznej i

samodzielno6ci. W 2015 roku na podstawie upowa:nienia Dyrektora Miejskiego OSrodka
Pomocy Rodzinie we Wloclawku pracownicy Dzialu Rehabilitacji Zawodowej iSpotecznej
Os6b Niepelnosprawnych przeprowadzili kontrolq w zakresie okreglonym w S 22 ust 2
rozporzqdzenia Ministra Gospodarki, Pracy iPolityki Spolecznej z dnia 25 marca 2004 r. w
sprawie warsztat6w terapii zajqciowej. Przeprowadzona kontrola wykazala uchybienia w
zakresie: nieprzestrzegania czasu zajqd przez uczestnik6w i instrukto16w oraz braku
obligatoryjnego skladu rady programowej w jej spotkaniach, zalecajqc wzmoienie
wlasciwego nadzoru nad funkcjonowaniem plac6wki, w tym r6wnie nad prowadzeniem i

aktualizacja wymaganej dokumentacji zgodnie z obowiqzujacymi przepisami oraz nad
realizacjq program6w rehabilitacyjnych zgodnie z profilem pracowni. Proces rehabilitacji
prowadzony byl prawidlowo i zgodnie z indywidualnym procesem terapii i rehabilitacji
przygotowanym przez Radq Programowe

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Przedlo2ony projekt uchwaty byl przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki
Spotecznej, kt6ra rozpatrzyla oraz jednomySlnie pozytywnie zaopiniowala przedstawione
Sprawozdanie za rok 2015. Opiniq przedstawil Radzie Miasta Przewodniczacy Komisji radny
Tomasz Nagala.



Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw Chmielewski poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaty.

Z uwagi na brak zgloszei ze strony radnych do zabrania glosu w dyskusji na temat
procedowanego punktu porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw
Chmielewski poddat pod glosowanie przyjQcie projektu uchwaty w sprawie przyjqcia

sprawozdania i dokonania rocznej oceny dzialalnoici Warsztatu Terapii ZajQciowej we
Wloclawku przy ulicy taziennej 5 prowadzonego przez Polski Zwiqzek Niewidomych za rok
2015.

W wvniku gtosowania przeprowadzonego w obecno6ci 14 radnvch za podieciem uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch
sre.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie uchwaia zostata podjeta
przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokolu.

Ad.10
Projekt uchwaly w sprawie przyjqcia ,,Oceny zasob6w pomocy spolecznej w mieJcie
Wloclawek za 2015 rok".

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dokonal r6wniei Dyrektor Miejskiego
Oirodka Pomocy Rodzinie Pan Piotr Grudziriski informujqc, 2e zgodnie z art. 16a ustawy z

dnia 12 marca 2004 r. o pomocy spolecznej gmina, powiat isamorzqd wojew6dztwa jest
zobowiqzana do przygotowania corocznie oceny zasob6w pomocy spolecznej. Organ
wykonawczy jednostki samorzEdu terytorialnego przedstawia, co roku do dnia 30 kwietnia
odpowiednio radzie gminy, radzie powiatu, a do dnia 30 czerwca sejmikowi samorzEdu
wojew6dztwa wlaSciwej jednostki samorzqdu terytorialnego ocene. Ocena wraz z

rekomendacjami jest podstawA do planowania bud2etu na rok nastqpny. Ocena zasob6w
pomocy spofecznej zastqpila od 2072 r. przygotowywany dotychczas przez jednostki

samorzqdu ter$orialnego bilans potrzeb pomocy spotecznej.
Ocena zasob6w pomocy spotecznej obejmuje w szcze96lnoSci infrastrukturq, kadrq,
organizacje pozarzqdowe i naklady finansowe na zadania pomocy spolecznej bez wzglqdu na
podmiot je finansujqcy i realizujqcy. Ocena zasob6w pomocy spolecznej obejmuje tak2e
osoby irodziny korzystajqce z pomocy spolecznej, rodzaje ich problem6w oraz ich rozktad
iloiciowy.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Przedlo2ony projekt uchwafy byl przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki
Spolecznej, kt6ra rozpatrzyla oraz jednomyilnie pozytywnie zaopiniowala przedstawionq
uchwafg. Opinig zaprezentowaf Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Tomasz
Nagala.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowaf, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaty.
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W wvniku qiosowania przeprowadzonego w obecno6ci 14 radnvch za podieciem uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, przv braku slos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch
sre.

Z uwagi na brak zgtoszeri ze strony radnych do zabrania gtosu w dyskusji na temat
procedowanego punktu porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw
Chmielewski poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie przyjqcia ,,Oceny
zasob6w pomocy spoleczne.j w mie6cie Wloclawek za 2015 rok".

Wobec powyiszego PrzewodniczQcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwala zostala podjQta
przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata - zalqcznik do protokofu.

Ad. 11
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclawek
na 2016 rok.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonata Skarbnik Miasta Pani Janina Radzikowska, kt6ra
poinformowala, ie w toku wykonywania budietu zachodzi konieczno6i dokonania zmian w
bud2ecie w zwiqzku z otrzymanymi decyzjami oraz niezbqdnymi przeniesieniami na wnioski
dysponent6w bud2etu miasta. W zwiEzku z powyiszym Skarbnik Miasta poinformowata
m.inn., 2e po stronie dochod6w zaplanowano nastqpujEce zmiany: proponuje siq

zmniejszenie dochod6w o kwote 3.000.000 zt. Zmiana ta wynika z przesuniqcia w czasie
realizacji programu,,Rozw6j zr6wnowaionego transportu zbiorowego poprzez poprawq

efektywnoSci energetycznej, wdra2ania technologii niskoemisyjnej we Wlocfawku, w ramach
projektu BIT-CITY ll. Proponuje siq r6wniei dokonanie zmniejszenia dochod6w o kwote
4.500.000 zf. zaplanowanych jako dofinansowanie realizacji zadania pn. ,,Przebudowa
wiadukt6w w ciqgu A. Kazimierza Wielkiego (DK 62) we Wloclawku, nad torami
bocznicowymi stacji Wloclawek Wsch6d wraz z przebudowq dojazd6w oraz budowa ktadki
dla rower6w przy wiadukcie poludniowym", wynika to ze zmiany zakresu realizacji zadania.
Ponadto wnioskuje siq o dokonanie zwiqkszenia dochod6w o kwotq 457.315 zt z tytutu
zwrotu podatku VAT z Urzqdu Skarbowego, w zwiqzku z realizacjq w 2015 roku zadania pn.

,,Adaptacja pomieszczef przy ul. tqgskiej 20 wraz z wyposazeniem dla Zakladu Aktywno6ci
Zawodowej we Wloclawku". Zwiqkszone zostajq dochod6w o iaczna kwote 790.432 zl, w
tym: - o kwote 620.432 zt na dofinansowanie realizacji projektu pn. ,,Sr6dmie5cie na drodze
do zmian - opracowanie narzqdzi aktywizacji zawodowej i spotecznej mieszkafc6w centrum
Wloclawka" w ramach Programu Operacyjnego Pomoc Techniczna ze 6rodk6w Funduszu
Sp6jnodci (dofinansowanie stanowi 90 % koszt6w realizacji zadania), - o kwotQ 170.000 zf na

dofinansowanie realizacji dw6ch zadarl: ,,Rewaloryzacja i ochrona r62norodno(ci
biologicznej ,,Ogrodu na Pompce" w zabytkowym Parku im. Henryka Sienkiewicza we
Wlociawku" - 85.000 zl (6rodki Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego) i

"Utworzenie parku na Siodowie oraz rewaloryzacja zieleni Parku im. Henryka Sienkiewicza
we Wfoclawku" - 85.000 zl (Srodki Funduszu Sp6jno6ci).
Powy2sze Srodki stanowiq 85 % koszt6w realizacji ww. zada6. Wnioskuje siq tak2e o
dokonanie zwigkszenia dochod6w o lqcznq kwotq 180.000 zl, stanowiqcq wplywy z tytutu
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wynajmu idzier2awy pomieszczei Wloclawskiego Inkubatora Innowacji i PrzedsiqbiorczoSci

oraz zalegloSci z tego tytulu. Ponadto proponuje siQ wprowadzenie do budietu dochod6w w
kwocie 1OO.OO0 zl stanowiqcych Srodki z Wojew6dzkiego Funduszu ochrony Srodowiska i

Gospodarki Wodnej z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pn.,,Rewaloryzacja zieleni

,,Ogrodu na Pompce" w zabytkowym Parku Miejskim im. H. Sienkiewicza we Wfoclawku".
Jak poinformowala Skarbnik Miasta po stronie wydatk6w bud2etowych proponuje siq m.in.

zmnie,jszenie Srodk6w na zadaniu pn. ,,Rozw6j zr6wnowaionego transportu zbiorowego
poprzez poprawq efektywno6ci energetycznej, wdraiania technologii niskoemisyjnej we

Wloclawku, w ramach projektu BIT - CITY ll" o kwotq 4.800.000 zl, w tym: Srodki zewnqtrzne

o kwotq 3.000.000 zf, wlasne srodki budietowe o kwotq 1.800.000 zl. Planowana wartose
wydatk6w po zmianach wynosi 28.500.000 zl. Powodem zmniejszenia wartosci na 2016 r.
jest przesuniqcie w czasie projektu. Wnioskuje siq zwiqkszenie 6rodk6w na zadaniu pn.

,,Przebudowa drogi krajowej nr 1- o kwotq 4.100.000 zl. Powodem jest zabezpieczenie

Srodk6w na ewentualnq wyplatq dochodzonych kwot przez firmQ HUSAR za wykonane

roboty budowlane, kt6re miasto wstrzymato z powodu nieterminowego realizowania
zadania. Wnioskuje siq zmniejszenie 6rodk6w na zadaniu pn.,,Przebudowa wiadukt6w w
ciqgu Al. Kazimierza Wielkiego (DK 62) we Wloctawku, nad torami bocznicowymi stacji

Wtoclawek Wsch6d wraz z przebudowq dojazd6w oraz budowa kfadki dla rower6w przy

wiadukcie poludniowym; obszar miejski, wojew6dztwo kujawsko - pomorskie,, o kwote
9.000.000 zl, wtym: Srodki zewnqtrzne o kwotq 4.500.000 zt i wfasne (rodki budietowe
o kwotq 4.500.000 zl. Planowana wartoSi wydatk6w na tym zadaniu wynosi po zmianach
11.100.000 zl. Powodem jest zmiana zakresu zadania. Ponadto proponuje siq wprowadzenie
nowego zadania pn. ,,Budowa czterowlotowego ronda na skrzyiowaniu ul. Hutnicza -
Promienna - Pogodna - Budowlanych" na kwotq 1.000.000 zl. Wnioskuje siq o zmianq
zakresu zadania inwestycyjnego pn. ,,Modernizacja i zagospodarowanie terenu przy

Miqdzyosiedlowym Basenie Miejskim". Planuje sig tylko wykonanie toru przeszk6d bez
jacuzzi. Proponuje siq zwiqkszenie planowanych 6rodk6w zadania pn. ,,Przebudowa i

rozbudowa basenu oirodka Sportu iRekreacji przy ul. Chopina 10" o kwote 800.000 zi.

Calkowita wartosi zadania ulega zmianie i wynosi 13.000.000 zl. Powodem zmian jest

zwiqkszenie kosztorysu na roboty budowlane. Ponadto proponuje siq zwiqkszenie 6rodk6w
na zadaniu pn. ,,Przebudowa hali sportowo - widowiskowej przy ul. Chopina 12" o kwote
1.000.000 zl. WartoS6 zadania po zmianach wynosi 9.000.000 zl. Zmiana spowodowana jest
zwiqkszeniem siq kosztorysu na roboty budowlane. Proponuje siq zwiqkszenia wydatk6w o

lqcznq kwotq 689.369 zl z przeznaczeniem na realizacjq projektu pn. ,,5r6dmieicie na drodze
do zmian - opracowanie narzqdzi aktywizacji zawodowej i spolecznej mieszkaric6w centrum
Wtoclawka" w ramach Programu Operacyjnego Pomoc Techniczna ze irodk6w Funduszu

Sp6jno5ci. Lata realizacji projektu - 2016 - 2018. Catkowity koszt wynosi 1.316.887 zf, w
tym: Srodki unijne - 1.007.418 zl, bud2et paistwa - L77.78O zf i Srodki wlasne miasta -
131.689 zt. Wprowadzenie nowego zadania pn.,, Ochrona i rozw6j teren6w zielonych
we Wloclawku", na kwotQ 200.000 zf, calkowita warto56 zadania wynosi 24.000.000 zl w
tym podzadania: w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko -

Pomorskiego na lata 2014 - 2O2O ze Srodk6w Europejskiego Funduszu Rozwoju

Regionalnego ,,Rewaloryzacja iochrona r6inorodno6ci biologicznej ,,Ogrodu na Pompce" w
zabytkowym Parku im. Henryka Sienkiewicza we Wtoclawku" na kwotQ 100.000 zf, catkowita
wartoid - 4.000.000 zl. W 2016 r. planuje siq opracowanie dokumentacji, w ramach
Programu Operacyjnego Infrastruktura i Srodowisko na lata 2014 - 2020 ze Srodk6w
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Funduszu Sp6jno6ci ,,Utworzenie parku na Slodowie oraz rewaloryzacja zieleni Parku im.
Henryka Sienkiewicza we Wloclawku" na kwote 100.000 zt, calkowita warto6i -
20.000.000 zl. W 2016 r. planuje siq opracowanie dokumentacji. Wprowadzenie nowego
zadania pn.,,Przygotowanie inwestycji realizowanych przy udziale Srodk6w zewnetrznych"
na kwotQ 100.000 zt. Dokonano r6wniei zmian w dziale oiwiata i wychowanie oraz w dziale
pomoc spoleczna. Na realizacje porozumienia z Miejskim Oirodkiem Pomocy Rodzinie
zwiqkszone zostaty wydatki o kwote w wysokoSci 490.000 zf.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Przedio2ony projekt uchwafy byl przedmiotem obrad Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji
Miasta, kt6ra rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowafa zaproponowane zmiany w bud2ecie.
Opiniq przedstawifa Radzie Miasta Przewodniczaca Komisji radna Olga Krut-Horonziak.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Janusz Debczvriski poinformowal, 2e Klub radnych PIS poprze zmiany zaproponowane
w uchwale budietowej przez Prezydenta Miasta, kt6re wynikajq z aktualnych potrzeb
niezbqdnych do prawidtowego funkcjonowania miasta. Niemniej jednak radny Janusz

Dqbczyriski wyrazil swoje zaniepokojenie zwiqzane z miejskimi inwestycjami, kt6re stanowiq
spadek po poprzednikach, dla przypomnienia radny poinformowat, 2e w roku ubieglym
bud2et miasta musial doplacif 5 mln. zl. do inwestycji zwiqzanej z Drogq Krajowq nr 91, w
zwiqzku z zapewnieniem zwrotu 6rodk6w finansowych z budietu centralnego radny zapytal
czy taki zwrot nastEpil. Natomiast w bud2ecie obecnego roku zwiqkszone zostaly Srodki o
kwotQ 4.100.000 zl. kt6re stanowid majq zabezpieczenie ewentualnych wyptat
dochodzonych przez firmg HUSAR za wykonane roboty budowlane, kt6re zostaty
wstrzymane z powodu nieterminowego realizowania zadania. Jest to ewidentna strata dla
budietu miasta.
Radnv Rafal Sobolewski poprosit o wyja(nienie i doprecyzowanie okredlenia, czym jest
zdanie noszqce nazwq,,Ogr6d na Pompce" iw kt6rym miejscu Parku Miejskiego ma swojq
lokalizacjq.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jaroslaw Chmielewski poprosif o wyjaSnienie zapisu
dotyczqcego zabezpieczenia kwoty 4.100.000 zl. na ewentualnq wyplate dochodzonych
kwot dla firmy HUSAR, na jakim etapie prawnym znajduje siq sprawa dochodzenia roszczef,
jest du2o wqtpliwoici, co, do jakoSci wykonanych rob6t a kwoty do tej pory wydatkowane
lub zabezpieczone w budiecie - 4.100 tys. zl. sq bardzo duie, co w kontekscie 300 ty5.
ztotych dotyczQcych zwolnienia kupc6w z oplaty targowej sq niewsp6tmierne. Dlatego
nale2y dqiyi do maksymalnego ograniczenia koszt6w. Ponadto miasto powinno zabiegad o
pozyskanie dodatkowych Srodk6w finansowych m.in. z wpfat od Srodk6w transportowych,
jak wynika z danych - 150 autobus6w w poprzedniej kadencji zostalo przerejestrowanych
przez przewoinika do miasta Lipna, moie naleiy siq zastanowii nad obni2eniem kwoty
podatku od 6rodk6w transportowych, co byi moie spowoduje, ie firmy przewozowe
powr6cq na teren miasta ibeda mogly rejestrowai pojazdy we Wloclawku a tym samym i
placii podatki dla miasta, spowoduje to wplywy do bud2etu mimo ni2szych stawek.



Radnv Jarostaw Hupalo odni6st siq do zapis6w w uchwale dotyczqcych remontu basenu oraz
hali sportowej pytajec, jakie prace przewiduje siq przeprowadzii na terenie tych obiekt6w w
ramach ich modernizacji i rozbudowy w granicach 6rodk6w finansowych przeznaczonych na

ten cel. Ponadto radny wyjasnil,2e pomimo wczeSniejszych pytai na ten temat podczas

obrad Komisji Kultury dopiero w trakcie przerwy w obradach sesyjnych radni Klubu SLD

otrzymali odpowiedi od Wiceprezydent Miasta Pani Magdaleny Korpolak - Komorowskie,.
Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzil, 2e w uchwale wprowadzajqcej zmiany budietowe
znajduje siq zapis dotyczqcy zdjqcia Srodk6w przeznaczonych na zakup nowoczesnych
autobus6w na potrzeby transportu zbiorowego gdyi irodki skierowane zostaly na transport
szynowy, kt6rego miasto nie posiada, co spowodowalo, 2e kolejny raz zostalo pominiqte w
podziale funduszy unijnych, choi istniejq nowoczesne rozwiqzania techniczne, kt6re
wsp6lgrajq z transportem szynowych takie jak autobusy elektryczne czy hybrydowe. Takie

dzialanie potwierdza slusznoid stanowiska przyjqtego podczas dzisiejszych obrad przez Radq

Miasta. Kolejna kwestiq, kt6rq poruszyl radny Krzysztof Kukucki sprawa przeznaczenia

6rodk6w finansowych w wysokodci 22 mln. zl. z budietu miasta na modernizacjq istniejEcych
budynk6w OSIR w tym wydatkowanie 13 mln. zl. na przebudowq i rozbudowq basenu OSIR

przy ul. Chopina oraz 9 mln. zl. na przebudowq hali sportowo-widowiskowej przy ul.

Chopina. Radny pytal czy byla prowadzona analiza takiego podzialu 6rodk6w i zadaf
modern izacyjnych czy byty brane pod uwagq tak2e inne rozwiqzania. Zdaniem Pana radnego
moie naleialoby siq pochylii nad koncepcjq wydatkowania Srodk6w na wybudowanie
nowego energooszczqdnego obiektu odstepujQc od jego modernizacji. Czasami taniej jest

wybudowai coi od zera ni2 dokonywai ciagtych remont6w. Zdaniem radnego nale2y jeszcze

raz przeanalizowad catQ sprawe i poszukai innych rozwiqzah przed wydatkowaniem tak
pokainych irodk6w. Jak przypomniat Pan radny podobna dyskusja towarzyszyla uprzednio
przy podejmowaniu decyzji o budowie nowej hali sportowej, kt6ra jak siq dziS okazuje byla

decyzjq sfusznq ni2 remont starej hali widowiskowo-sportowej.
Radnv Janusz Debczvriski odni6sl siq do wypowiedzi radnego Jaroslawa Hupalo wyjaSnil, 2e

Klub radnych PiS skorzystaf z zaproszenia na spotkanie z Paniq Wiceprezydent Magdalen4
Korpolak-Komorowskq. z kt6rego nie skorzystat Klub radnych SLD. Spotkanie, o kt6rym
wspomniat Pan radny trwalo blisko 3 godziny i zostaly wyjadnione kwestie, kt6re sq obecnie
poruszane przez rad nych lewicy.
Radna Olsa Krut-Horonziak poinformowata, ie Skarbnik Miasta podczas obrad Komisji

Budietu, Rozwoju iPromocji Miasta zostala zobowiqzana do uszczeg6lowienia informacji na

temat drodk6w, kt6re miasto zabezpieczylo na ewentualnq przegrana w sporze sqdowym
toczonym z firmq HUSAR i DROGTOM. Pani radna oczekiwata, 2e podczas dzisiejszych obrad
zostanie przedstawiona informacja na temat istoty sporu ponad to, co zostalo zapisane w
uchwale zmieniajqcej uchwalq budietowq, i2 miasto wstrzymato wyplatq z powodu
nieterminowego realizowania zadania. Do chwili obecnej na spory sqdowe zostaly
wydatkowane z budietu miasta niebagatelne kwoty rzqdu ok. 10 mln. zl. Ponadto Pani

radna poinformowala, 2e w roku 2015 wielokrotnie monitowala, 2e jesieniq uplywa okres
gwarancji na wykonanie I etapu inwestycji, kt6ry spotkal sie z negatywnE ocena
uiytkownik6w, lecz r6wniei potwierdzony przez kontrole przeprowadzonq przez NIK ijest
przedmiotem dalszych kontroli innych instytucji nadzoru tj. prokuraturq oraz Centralne
Biuro Sledcze. Pani radna na swoje wystapienia do Prezydenta Miasta otrzymata odpowiedl,
ie okresem gwarancyjnym zostaly objqte roboty naprawcze wykonanego I etapu inwestycji.
Jesieniq uplywai termin umowy o wykonanie I etapu inwestycji obejmujqcy wszystkie
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zagadnienia zwiQzane z przebudowQ drogi 91- do dnia dzisiejszego Pani radna nie otrzymala
informacji, o kt6ra wystepowala. Natomiast w przekazanej Pani radnej korespondencji
powiadomiono, i2 byta przeprowadzona kontrola zwiqzana z okresem gwarancyjnym, ale
dotyczyta ona rob6t naprawczych. Poniewa2 w posiedzeniu Komisji Budietu, Rozwoju i

Promocji Miasta nie uczestniczyla Wiceprezydent Miasta Pani Barbara Moraczewska w
zwiqzku z tym Pani radna chcialaby uzyskai informacjQ na temat realizacji projektu w
wysokodci ok. 1,5 mln. zl. pn.,, Sr6dmieicie na drodze zmian - opracowanie narzqdzi

aktywizacji zawodowej ispotecznej mieszkaic6w centrum Wloclawka" w ramach Programu
Operacyjnego Pomoc Techniczna ze 5rodk6w Funduszu 5p6jnodci na lata 2016-2018. Pani

radna zapytata o wskazanie narzqdzi aktywizacji zawodowej, jakim celom ma sluiyi taki
program, jakie sq jego zalo2enia oraz kto ma byi zaangaiowany w opracowanie projektu.
Radny Krzvsztof Kukucki odnoszqc siq do wypowiedzi radnego Janusza Dqbczyriskiego w
sprawie spotkania radnych z Wiceprezydent Miasta Paniq Magdalenq Korpola k-KomorowskA
stwierdzil, 2e taka forma dziatania wskazuje na to w jak wybi6rczy spos6b traktowani sa

radni Rady Miasta, kt6rych dzieli siq na lepszych, kt6rzy o spotkaniu powiadamiani sa

wczejniej, ii bqdzie mialo ono miejsce w Srodq igorszych, do kt6rych najwyralniej nale2q

radni SLD, kt6rzy powiadomienie o spotkaniu z Paniq Wiceprezydent otrzymali w czwartek w
godzinach popotudniowych. W zwiqzku z tym doszto do spotkania w najszybszym moiliwym
terminie, co spowodowafo przerwe w obradach sesyjnych. StEd pro5ba,2e w przypadku

organizowania spotkaf z udziatem klub6w radnych, aby wszystkich traktowai jednq miarq
bez wyr6inieri. Ponadto Pan radny chcialby ustyszei odpowiedi na pytanie zadane przez

radnego Jaroslawa Chmielewskiego, aby radni przed podjeciem decyzji w sprawie zmian

bud2etowych otrzymali informacje dotyczqce inwestycji planowanych w OSIR. Podczas

obrad Komisji Kultury iSportu przybyly na posiedzenie Dyrektor OSIR nie potrafil udzielid
odpowiedzi na 2adne pytania radnych, nie posiadat wiedzy w zakresie planowanych w OSIR

inwestycji, w tej sprawie r6wniei nie uzyskano odpowiedzi od uczestniczqcego w
posiedzeniu Komisji Dyrektora Wydzialu Inwestycji. Zar6wno radni SLD jak r6wnie2
czlonkowie Komisji Kultury iSportu do chwili obecnej nie otrzymali iadnej odpowiedzi na

temat poruszanych zagadnie6.
Glos zabrala Zastepca Prezvdenta Miasta Pani Magdalena Koroolak - Komorowska, kt6ra
odpowiadajEc na pytania radnych wyja6nila,2e Ogr6d na Pompce znajduje siq w Parku

Miejskim im. Henryka Sienkiewicza pomiedzy torami a Drogq krajowq nr 1, w czgsci

dydaktyczno-ed ukacyjnej parku. Pani Wiceprezydent odniosla siq r6wnie2 do termin6w
spotkaf z klubami radnych dziqkujqc za spotkania, sA one owocne, lecz z uwagi na zakres

obowiqzk6w iczas sA one organizowane z kr6tkim wyprzedzeniem tj. dziei lub dwa dni
wczesniej, chod jak obiecala Pani Wiceprezydent postara siq je organizowai z wiqkszym
wyprzedzeniem, potwierdzajqc r6wniei wypowiedi radnego SLD Krzysztofa Kukuckiego o
terminie spotkania. Zgodnie z wnioskiem Komisji Budietu, Rozwoju iPromocji Miasta na

temat zmian do bud2etu w zakresie zwiqkszenia irodk6w na zadaniu Przebudowa DK nr 1w
wysokoici 4.100.000 zl. slu2qcych na pokrycie koszt6w sqdowych ZastQpca Prezydenta
Miasta Pani Magdalena Korpola k-Komorowska poinformowaia, 2e toczy siq sprawa HUSAR

przeciwko Gminie Miasto Wloclawek o zaptate wierzytelnoSci podstawowej w kwocie
4.084.965 zl. z tytulu czq6ci wynagrodzenia za realizacjq inwestycji Przebudowa Drogi
Krajowej nr l etap ll z odsetkami od dnia 8lipca 2014 roku. Odsetki ustawowe naliczone do
dnia 21 marca stanowia kwotq 624. 6O7 ,94 zt. Oplata sqdowa wniesiona przez firmg HUSAR

wynosi 100 tyS. zl. W przypadku zawarcia ugody firma-otrzyma zwrot 50 ty6. zl. Kwota



4.084.965 zt. to kara umowna naliczona przez Gmine Miasto Wloclawek za przekroczenie

terminu oddania inwestycji o 187 dni tqcznie, z czego Gmina Miasto Wloclawek uznafa,2e
90 dni jest zwlokq wykonawcy a 97 dni obciaia inwestora z tytulu op6lnienia w przekazaniu
placu budowy. Caty sp6r dotyczy, wiqc kwalifikacji owych 90 dni, jako zwloki wykonawcy
zawinionego op6inienia albo, jako op6inienia niezawinionego, czyli przekroczenie terminu.
Z okolicznoici sprawy - dokumentacja inwestycji, sprawozdania i pisma in2yniera kontraktu,
zaznania 6wiadk6w wynika, 2e z przyczyn niezawinionych przez wykonawcq doszlo do
op6inienia w pracach wynoszqcych znacznie wiqcej dn.i, bo,225 z czego 94 wywofane
zostaly niekorzystnymi warunkami atmosferycznymi a pozostaie 131 dni koniecznosciq

wykonania rob6t dodatkowych - wymiana przykanalik6w kolektor6w deszczowych,

wymiana gruntu iinne, kt6rych koniecznoii dla moiliwoici realizacji inwestycji zadania

podstawowego zostala przesqdzona w poprzedniej sprawie wyrokiem Sqdu Okrqgowego w
Toruniu z dnia 22 paidziernika 2015 roku. Kluczowy dow6d dla rozstrzygniQcia sprawy,

kt6rym jest opinia bieglego Rafafa Petelskiego powoianego przez Sqd za uzasadnione
przekroczenie terminu przez wykonawcq uznaje 157 dni z powodu koniecznoSci wykonania
rob6t dodatkowych i 94 dni z tytutu niekorzystnych warunk6w atmosferycznych tqcznie 151

dni. Mimo, i2 biegly uznaje,2e wydlu2enie czasu realizacji umowy byto czqSciowo zawinione
przez wykonawcq w skutek nie zapewnienia wystarczajqcej iloici ludzi, sprzetu i

wyposaienia to moina to odnieii do okresu wydlu2enia terminu zwiazanego z robotami
dodatkowymi 157 dni a nie okresu 94 dni zwiqzanego z mrozami. Skoro, wiqc sp6r dotyczy

90 dni, za kt6re naliczono karq umownq to jui samo ustalenie biegtego, 2e niezawinione
byto op6inienie wykonawcy wywolane niekorzystnymi warunkami atmosferycznymi w
liczbie 94 dni oznacza w istocie, ie naliczone kary umowne przez Gminq Miasto Wlocfawek
byly bezpodstawne a tym samym, 2e pow6dztwo wykonawcy jest w caloSci uzasadnione.
Posiedzenie Sqdu w tej sprawie odbylo siq w dniu 19 kwietnia br. Sqd na wniosek mecenasa
przesluchaf bieglego, kt6ry w catodci potwierdzil swojq opiniq. Sqd zamknqf rozprawe
wyznaczajqc termin publikacji wyroku na dzieri 28 kwietnia br. godz. 84s. Zdaniem mecenasa

lwanickiego prowadzqcego sprawq opinia jest tak niekorzystna dla zamawiajqcego, 2e nie
widzi moiliwoici wygranej w sqdzie. Pani Wiceprezydent spotkala sig z firmq HUSAR w celu
przeprowadzenia rozm6w na temat ugody, lecz firma nie wyrazila zgody na zawarcie ugody.
Gmina Miasto Wloclawek wnioskowala o odstqpienie od naliczonych odsetek oraz o

umorzenie w czg6ci nale2no6ci gl6wnej, firma nie wyrazila chqci do przystapienia do formy
ugodowej. lstnieje jedynie mo2liwo6d po wyroku sqdowym ugody w zakresie odsetek, kt6re
bgdq naliczone od kwoty zawezwania podstawowego.
Kolejnym wnioskiem Komisji Bud2etu, Rozwoju iPromocji Miasta, do kt6rego odniosla siq

Pani Wiceprezydent byla kwestia uslug prawniczych Pana mecenasa lwanickiego, kt6ry
pracuje na podstawie umowy - zlecenia. Zostala ona zawarta w dniu 10 listopada 2O!4 roku,
umowa opiewa na kwotq 12.300 zt. na chwilq obecnq wynagrodzenie, kt6re zostafo
wyplacone Panu mecenasowi to kwota 9.840 zt. Pani Wiceprezydent poinformowal takie o
wyroku, kt6ry zapadl w roku ubieglym a laczna kwota, kt6ra zostala wyplacona przez miasto
to 5.526.293,84 zl. czyli wyrok 4. 540.933,82 zt. odsetki 872.232,52 zf. koszty procesu

tL3.127,5O zl. z czego CUPT uznat za kwalifikowalnq kwotq pierwotne, czyli 4.540.933, 8221.

od kt6rej wyptacono miastu kwotq 4.373.887, 13 zl. kwota kwalifikowalna zostala
pomniejszona o 5% jest to wskainik pomniejszajqcy wydatki kwalifikowalne nalo2ony
zgodnie z zalqcznikiem umowy o dofinansowanie a wynikajqcy z analizy narusze6

stwierdzonych przez Prezesa UZP podczas udzielanych zam6wie6. Powy2sze informacje sa
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materiafem, o kt6ry wystqpowata Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta na

posiedzeniu w dniu 21 kwietnia. Odpowiadajqc na pytanie radnego Krzysztofa Kukuckiego

Pani Wiceprezydent Miasta Magdalena Korpolak-Komorowska odczytafa zakres rzeczowy

inwestycji dotyczqcej przebudowy hali sportowo-widowiskowej OSIR przy ul. Chopina 12,

kt6ry obejmuje w szczeg6lno5ci: przebudowq zespofu wejSciowego do budynku od strony
p6lnocnej, przebudowq i nadbudowq od strony potudniowej bryly budynku, przebudowq

trybuny 2elbetowej ograniczajqcej iloSi miejsc siedzqcych z 1050 do 750 wraz z

uporz4dkowaniem ciqg6w ewakuacyjnych na trybunie idrogach ewakuacyjnych, rozbi6rkq
przykrycia dachowego i budowq nowego dachu w oparciu o blachq trapezowa, ocieplenie
piankq oraz profilami dekoracyjnymi, wymianq posadzki sportowej areny gl6wnej isceny,
poprawq akustyki pomieszczenia poprzez nowy system naglojnienia ilikwidacjq pogtosu,

budowq i nadbudowq zaplecza sanitarno - szatniowego, wyburzenie przybuddwki z

istniejqcym wqzlem c.o, przebudowq pomieszczef piwnicznych oraz rozbudowq zaplecza

technicznego, przebudowq itermomodernizacjq elewacji obiektu, przebudowq i wymianq
wszystkich instalacji wewnetrznych elektrycznej, komputerowej, monitoringu, oiwietlenia
ewakuacyjnego iawaryjnego, centralnego ogrzewania, kanalizacji wodociqgowej, sanitarnej
i przeciwpoia rowej , wentylacyjnej w tym wentylatorowni i wqzia c.o, przebudowq
pomieszczei i zmianq niekt6rych ich funkcji, likwidacjg lokalu mieszkalnego iadaptacjq
pomieszczei na zaplecze sceniczne, dostosowanie obiekt6w do warunk6w
przeciwpoiarowych ochrony sanitarnej iobowiqzujqcych przepis6w. W przypadku inwestycji
dotyczqcej przebudowy i rozbudowy basenu OSIR przy ul. Chopina Pani Wiceprezydent
Miasta poinformowafa, ie prace obejmowai bqdq zmianq wizerunku estetycznego przy

budynku krytej piywalni poprzez elementv malej architektury, zagospodarowania terenu,
utwardzenie terenu, oSwietlenie izieleri, dobudowq do istniejQcego obiektu z nawiqzaniem

elementami architekton icznym i prostopadloSciennymi bryl, zwiQkszenie programu ptywalni

o basen rekreacyjny i wanny jacuzzi, pozostawienie wejdcia gl6wnego wraz z jednoczesnq

rozbudowq obiektu o pawilon wejSciowy, wyburzenie plaiy poludniowej obiektu wraz ze

stalowE konstrukcjq poludniowej elewacji - tarasem iw jej miejsce wybudowanie nawy
poludniowej - hali gl6wnej basenu wraz z nieckq rekreacyjnq iwannami jacuzzi, przebudowa

zespotu szatniowo-sanitarnego wej6cia na 916wnq halq basenu, przeniesienie zespofu

saunowego z przyziemia na pierwsze piQtro obiektu i polqczenie go ze strefq mokrej stopy w
gl6wnej hali basenowej, zlokalizowanie w przyziemiu silowni wraz z zespotami szatniowo-

sanitarnymi, zmiana funkcji drugiego piQtra obiektu z pensjonatu na salQ fitness wraz z

zapleczem szatniowo-sanitarnym igastronomicznym, termomodern izacja obiektu wraz ze

zmianE elewacji obiektu, nawiqzanie do obiektu stadionu lekkoatletycznego ipilkarskiego,
przebudowa i rozbudowa urzqdzefi tech nologicznych uzdatniania wody basenowej,
przebudowa wszystkich instalacji wewnQtrznych przy utrzymaniu dotychczasowych
przylqczy do obiektu, wyposaienie budynku w meble i sprzQt sportowy, budowa ogniw
fotowoltaicznych na dachu budynku, przebudowa wqzla cieplnego plywalni z rozdziaiem

instalacji c.o na poszczeg6lne obiekty OSIR tj. budynek adm inistracyjny, starQ halq sportowo-
widowiskowq, gl6wne elementy zagospodarowa nia terenu, utwardzone dojjcia idojazdy,
przebudowa i wykonanie nowych element6w malej architektury - kosze, tawki, tablice
informacyjne, oznakowania poziome i pionowe, stojak na rowery, oiwietlenie terenu,
parking wewnqtrzny dla samochod6w osobowych wraz z oiwietleniem iodwodnieniem,
utwardzone doj5cia i chodniki przed budynkiem, przebudowa i budowa czg6ci ogrodzenia
terenu zjeidialni, nasadzenia drzew, rekultywacja travrnik6w wok6l i wzdlui budynku



pomiQdzy istniejacymi i projektowanymi nawierzchniami oraz wzdtu2 elewacji basenu.
Niecki basenu bez zmian, basen rekreacyjny nowoprojektowany o powierzchni 87m2 o
nieregularnym ksztalcie, gfqbokoid 1,20 m, objqto6d basenu 105 m3, atrakcje wodne -
le2anki z masaiem powietrznym 8 sztuk, siedziska z masaiem powietrznym 10 sztuk, gejzer
powietrzny 2 sztuki i masa2 karku szeroki l sztuka, masai karku wqski l sztuka, dzika rzeka 1

sztuka, wanna jacuzzi nowoprojektowana - powierzchnia lustra wody 2,69 m2, glqbokosi od
0,4 do 1,08 m, objqto5i od 1,1 do 2,2, masa| powietrzny, masai wodny. Basen do nauki
plywania bez zmian.

Po wyczerpaniu gtos6w w dyskusji na temat procedowanego punktu porzqdku obrad
PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddat pod gfosowanie przyjqcie
projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclawek na

2016 rok.
W wvniku gfosowania orzeorowadzonego w obecnoSci 22 radnvch za podieciem uchwalv
radni ooowiedzieli sie iednomv6lnie przv braku slos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvm sie.

Wobec powytszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e uchwala zostala podjeta
przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokofu.

Ad, 12

Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej na lata 2015 - 2028.

Wprowadzenia do projektu uchwaty dokonala Skarbnik Miasta Pani Janina Radzikowska
informujqc, 2e projekt uchwaly zmieniajqcy wieloletniq prognoze finansowq wynika z dw6ch
dokument6w tj. zmiany w budiecie uchwalonej w poprzednim punkcie przez Radq Miasta
zmieniajqcq przede wszystkim limity na wydatki inwestycyine oraz sprawozdania z

wykonania bud2etu za rok 2075, kt6ry zmienia poziom zadluienia wplywajqcy na potrzeby
zwiqzane z ewentualnymi potrzebami kredytowymi. Poniewai wypracowana zostata
nadwyika bud2etowa wyisza od planowanej zmieniaja siq potrzeby po2yczkowe, a spfata
zadtuienia pokryta zostanie z nadwy2ki budietowej. Zmianie ulegajq wskalniki majqce
wplyw na mo2liwoici zaciqgania kredyt6w na realizacjq inwestycji.

Ooinia Komisii statei Radv Miasta
Przedlo2ony projekt uchwafy byf przedmiotem obrad Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji
Miasta, kt6ra rozpatrzyfa oraz pozytywnie zaopiniowata zaproponowane zmiany. Opinig
przedstawita Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Olga Krut-Horonziak.

Przewodniczacy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowat, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwafy.
Wobec braku glos6w w dyskusji na temat ww. zagadnienia Przewodniczqcy Rady Miasta
radny Jaroslaw Chmielewski poddal pod gfosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej
uchwafe w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 - 2028.
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W wvniku glosowania przeprowadzonego w obecnodci 23 radnvch za podieciem uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomvSlnie przv braku glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvm sie.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwala zostata podjqta
przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokolu.

Po zakofczeniu procedowania nad ww. zagadnieniem o gfos poprosif radnv Janusz

Debczvtiski. kt6ry ztoiyt wniosek formalny, aby wlqczyi do porzqdku obrad uprzednio zdjqty
projekt uchwafy w sprawie odrzucenia w catofci stanowisk zwiqzk6w zawodowych
opiniujqcych projekt uchwaly Rady Miasta Wlocfawek w sprawie likwidacji Gimnazjum nr 9
im. Oskara Kolberga we Wloctawku, ul. Wojska Polskiego 27. Jak wyja5nil Pan radny takie
dzialanie wynika z przekazania wykladni prawnej przez Sekretarza Miasta na temat
procedowania w tego rodzaju sprawie. Zgodnie z wykladnia Naczelnego Sqdu
Admin istracyjnego z dnia 4 marca 2014 roku ww. uchwala winna byi procedowana przed
wtaSciwE uchwala dotyczqcq likwidacji plac6wki. A zatem radny Janusz Dqbczyriski poprosil
o wprowadzenie do porzqdku obrad projektu tejie uchwaly w punkcie porzqdku obrad
przed uchwalq w sprawie likwidacji Gimnazjum nr 9 im. Oskara Kolberga we Wlocfawku, ul.
Wojska Polskiego 27, aby zostafy zachowane procedury i nie zostafo to uchylone przez organ
nao zoru.

Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jarosfaw Chmielewski poddat pod gfosowanie wniosek
zgloszony przez radnego Janusza Dqbczyriskiego o wprowadzenie do porzqdku obrad
projektu uchwaly w sprawie odrzucenia w caloici stanowisk zwiqzk6w zawodowych
opiniujqcych projekt uchwaly Rady Miasta Wioclawek w sprawie likwidacji Gimnazjum nr 9
im. Oskara Kolberga we Wloclawku, ul. Wojska Polskiego 27 oraz umieszczenia tego
zagadnienia w punkcie nr 16 tj. przed punktem dotyczqcym procedowania nad projektem
uchwaly w sprawie likwidacji Gimnazjum nr 9 im. Oskara Kolberga we Wloclawku, ul.
Wojska Polskiego 27.

W wvniku gfosowania przeprowadzonego w obecnoici 23 radnvch za wnioskiem radni
opowiedzieli sie iednomv6lnie przv braku gfos6w orzeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie.

Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie Rada Miasta bqdzie
procedowai wedlug zmienionego porzqdku obrad, a kolejno6i nowego porzedku obrad
ulega przesuniqciu o jeden punkt.

Ad. 13
Projekt uchwaty w sprawie przyjecia programu polityki zdrowotnej pn, ,,Program
profilaktyki zakaiefi wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) miasta Wfocfawek" na lata
2015-2018 wraz z autopoprawke.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Dyrektor Wydzialu Polityki Spolecznej i Zdrowia
Publicznego Pan Piotr Bielicki, kt6ry poinformowal,2e pro,'nocja iochrona zdrowia naleiy do
zadai wfasnych jednostek samorzqdu terytorialnego zar6wno szczebla gminnego jak i

powiatowego. Dzialania w tym zakresie polegajq miqdzy innymi na opracowywaniu,
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realizacji i finansowaniu program6w polityki zdrowotnej wynikajacych z rozpoznanych
potrzeb zdrowotnych oraz stanu zdrowia mieszkafc6w. Uwzglqdniajqc powyisze, zostat
opracowany program polityki zdrowotnej pn. ,,Program polityki zakaiei wirusem
brodawczaka ludzkiego (HPV) miasta Wloclawek". Jego realizacjQ zaplanowano na lata 2016-
2018. Celem gl6wnym programu jest zmniejszenie liczby zachorowa6 na raka szyjki macicy
oraz inne nowotwory ichoroby zwiqzane z infekcjq wirusa brodawczaka ludzkiego u kobiet
poprzez wykonywanie szczepiefi ochronnych przeciwko HPV u dziewczat zamieszkafych na

terenie Miasta Wloclawek oraz prowadzenie edukacji zdrowotnej. Zgodnie z art.48a ust. 1

ustawy z dnia 27 sierpnia 2004 roku o iwiadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze

Srodk6w publicznych, projekt programu zostal przekazany Agencji Oceny Technologii
Medycznych iTaryfikacji do zaopiniowania. Realizatorzy udzielajQcy 6wiadczefi zdrowotnych
w ramach programu zostanq wytonieni w drodze otwartych konkurs6w ofert. Ponadto
Dyrektor Piotr Bielicki wyjaSnil, ie przyczynq wniesienia autopoprawki bylo wydanie w dniu
19 kwietnia br. pozytywnej opinii o programie przez Agencjq Oceny Technologii Medycznych
i Taryfikacji, projekt zostal zaopiniowany pozytywnie pod warunkiem uwzglqdnienia uwag
dotyczqcych sformulowania niekt6rych cel6w szczeg6towych oraz okre6lenia dodatkowych
kryteri6w kwalifikacji uczestnik6w programu. Celem dopetnienia obowiEzujEcej procedury,

dokonano zmian i uzupefnienia tresci projektu programu o elementy wymienione w
przywolanej opinii Prezesa AOTMiT. Dyrektor Piotr Bielicki zwr6cii r6wniei uwage na btQdy,

kt6re pojawily siq w autopoprawce w punktach 1i2, wlaiciwe brzmienie w obu
przypadkach to ,, na stronie 5 - pkt. 2 ppkt. 2".

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly byt przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny iOpieki Spolecznej, kt6ra
po dokonaniu jego analizy jednomySlnie pozytywnie zaopiniowala przedloiony Program. W
imieniu Komisji opinie w powyiszej sprawie przedstawii Przewodniczacy Komisji radny
Tomasz Nagala

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosiaw Chmielewski poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Krzvsztof Kukucki wyrazit zadowolenie z tego rodzaju inicjatywy kierujac zapvtanie czy
planuje siq przygotowanie podobnego programu dotyczqcego leczenia bezplodno5ci metodq
in vitro, podobne programy funkcjonujq jui na terenie kraju, pierwszym samorzqdem byfa
CzQstochowa takie w Warszawie przyjeto tego typu program, trwajq prace w tym zakresie w
Bydgoszczy a zatem byloby wskazane, aby samorzEd Wtoclawka r6wnie2 pochylil siq nad

takim programem idolaczyl do tego grona.
Radna Olga Krut-Horonziak stwierdzila, ii program dotyczqcy wykonywania szczepiefi
ochronnych przeciwko HPV dedykowany jest w szczeg6lnoici do dziewczqt, natomiast
zakaienie brodawczakiem dotyczy r6wniei chlopc6w a ich szczepienie przewidziane jest
powyiej 9 roku iycia, wirus ujawnia siq w drogach oddechowych. W zwiqzku z tym zdaniem
Pani radnej utomno6cia jest ukierunkowanie szczepieri wyfqcznie na dziewczynki i to w malej
liczbie 285 os6b z rocznika 2004 z pominiQciem chlopc6w, kt6rzy sq zagroieni tym wirusem,
co sugerujQ przeprowadzone badania i opinie lekarzy. Dlatego te2 program powinien
r6wniei uwzglqdniad populacjq chtopc6w w 6lad za stwierdzonymi faktami medycznymi.
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Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jaroslaw Chmielewski takie wyrazit zadowolenie z

realizacji programu profilaktyki zakaiei wirusem brodawczaka ludzkiego tym bardziej, ie w
poprzednich dw6ch kadencjach pomimo tego, 2e Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki
Spolecznej wnioskowafa o tego typu dzialania nie zostaly one uwzglqdnione, dlatego cieszy

obecna inicjatywa realizacji programu.
Dvrektor Wvdziafu Politvki Spotecznei iZdrowia Publiczneso Pan Piotr Bielicki udzielajqc
odpowiedzi na pytania radnych wyja5nif, ie nie sq prowadzone przez samorzqd prace nad
przygotowaniem programu leczenia nieplodno6ci metodq in vitro, niemniej jednak wyja5nil,
ie programy zdrowotne realizowane przez jednostki samorzqdowe powinny spetnia6 pewne

kryteria, podstawowym kryterium jest ich oparcie na priorytetach zdrowotnych, kt6re
okreslone zostaly w dw6ch dokumentach tj. Narodowym Programie Zdrowia oraz
Rozporzqdzeniu Ministra Zdrowia w sprawie priorytet6w zdrowotnych. Kwestia poruszana

przez Pana radnego Krzysztofa Kukuckiego nie znajduje siq w wymienionych dokumentach,
co nie oznacza,2e jest nieistotna. Natomiast problematyka dotyczqca profilaktyki chor6b
nowotworowych znajduje siq w obydwu dokumentach. Odpowiadajqc na pytanie Pani

radnej Olgi Krut-Horonziak Dyrektor Piotr Bielicki potwierdzil, ie nosicielem wirusa HPV sq

mqiczyZni - chlopcy, niemniej jednak w Swietle priorytet6w zdrowotnych jest to program
profilaktyki nowotworowej raka szyjki macicy, szczepienie przeciwko HPV jest metoda
przeciwdzialania nowotworowi, kt6ry dotyka kobiety. W ramach tych program6w
realizowanych przez samorzqdy nie uwzglqdnia siq chlopc6w gdyi jest to szczepienie

dziewczqt, jako profilaktyka nowotworowa, natomiast w ramach czqici etapacyjnej bqdqcej
w ramach programu przewiduje siq spotkanie edukacyjne dla rodzic6w, dziewczqt i

chiopc6w obejmujqce zagadnienia z dziedziny profilaktyki.

Po wyczerpaniu gtos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie
przyjqcie projektu uchwaly w sprawie przyjqcia programu polityki zdrowotnej pn. ,,Program
profilaktyki zakaief wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) miasta Wtoctawek" na lata 2016-
2018 wraz z autopoprawkq.

W wvniku gtosowania przeorowadzoneao w obecnoici 21 radnvch za przvieciem
procedowanei uchwalv radni opowiedzieli sie iednomvSlnie. Glos6w orzeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczacy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski
poinformowal, 2e w rezultacie dokonanego gtosowania uchwata wraz z autopoprawkq
zostata podjeta przez Radq Miasta Wloctawek w zaproponowanym brzmieniu

Uchwala - zalqcznik do protokolu.

Ad, 14
Projekt uchwaly w sprawie przyjqcia Protramu wspierania edukacji uzdolnionych uczni6w
szk6l z terenu miasta Wlocfawek.

Jak wyjadnila Dyrektor Wydzialu Edukacji Pani Agnieszka Bialopiotrowicz_zgod nie z zapisem
art. 90t ust. 1 i ust. 2 ustawy z dnia 7 wrzeinia 199.1r. o systemie odwiaty jednostki
samorzqdu terytorialnego mogq tworzyd, min.: lokalne programy wspierania edukacji
uzdolnionych dzieci i mlodzie2y. Na realizacjq tego programu jednostki samorzqdu



terytorialnego przeznaczajE Srodki wlasne, a takie moga przeznaczad 6rodki publiczne, o
kt6rych mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. o finansach
publicznych. Z artykutu 90t ust. 1 i ust. 2 wynika, i2 jednostki samorzqdu terytorialnego
mogq tworzyi regionalne lub lokalne programy wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i

mlodzie2y nie ograniczajqc siq tylko iwytqcznie do szk6l prowadzonych przez samorzqd
terytorialny. Lokalny program wspierania edukacji uzdolnionych dzieci imlodzie2y ze szk6l
miasta Wloctawek posiada charakter motywacyjny ima na celu wzrost motywacji uczni6w,
rozw6j kreatywno6ci i umiejqtnoici a takie ma byd zachqta do wyiszych aspiracji i

aktywnolci wlasnej.

Opinia Komisii stafei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyfa oraz jednomySlnie pozytywnie zaopiniowala Komisja Edukacji.
W imieniu komisji opiniq w powy2szej sprawie przedstawila radnym Przewodniczqca Komisji
rad na Mariola Gawlowska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

Wobec braku zgloszeri do zabrania glosu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddal
pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie przyjqcia Programu wspierania
edukacji uzdolnionych uczni6w szk6t z terenu miasta Wfoclawek.

W wvniku glosowania przeorowadzoneso w obecno5ci 20 radnvch za przvieciem ww.
proiektu uchwatv radni ooowiedzieli sie iednomvSlnie. Glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.
A zatem Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poinformowal, 2e w
wyniku dokonanego glosowania uchwala zostala podjQta przez Radq Miasta Wloclawek w
zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalAcznik do protokolu.

Ad. 15
Projekt uchwaly w sprawie okre6lenia o6wiatowych jednostek budietowych
gromadzqcych dochody na wydzielonym rachunku dochod6w, ir6del tych dochod6w i ich
przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporzqdzania planu finansowego dochod6w i
wydatk6w nimi finansowanych, dokonywania w nim zmian i ich zatwierdzania,

Jak poinformowata Dyrektor Wydzialu Edukacji Pani Agnieszka Bialopiotrowicz
proponowana zmiana wynika z koniecznoSci aktualizacji treici I 3 w zakresie przeznaczenia
pozyskanych dochod6w, zwlaszcza z wynajmu i dzieriawy majqtku oddanego jednostce w
zarzqd ($ 3, pkt 5) . Zmianie ulegl r6wniei tryb dokonywania zmian w planach rzeczowo -
finansowych jednostek o6wiatowych (5 6, pkt 7). Dodano przepis przej6ciowy w brzmieniu
5 7. Ponadto jak wyjaSnita Dyrektor Wydzialu Edukacji uchwala okre6la jednostki
budietowe miasta Wloctawek, kt6re gromadzq dochody na wydzielonym rachunku, ktore
zgodnie z 5 2 pkt 6 mogq byi przeznaczone wytqcznie na naprawy, remonty, zakup usfug i

energii, zakup material6w, podatki i oplaty bezpo6rednio zwiqzane z tymi dochodami.



Natomiast zmiany plan6w ujmowane sQ w uchwale bud2etowej na sesji Rady Miasta, nie
p6iniej nii w ciqgu trzech miesiqcy od dokonania tych zmian i nie p6iniej nii do 31
grudnia danego roku budietowego.

Opinie Komisii statvch Radv Miasta
Projekt uchwaty rozpatrzyla oraz jednomy3lnie pozytywnie zaopiniowafa Komisji Edukacji
Rady Miasta. W imieniu komisji opiniq w powy2szej sprawie przedstawila radnym
Przewodniczqca Komisji radna Mariola Gawlowska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwafy.

Wobec braku zgloszei do zabrania glosu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddal
pod gfosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie okredlenia oSwiatowych jednostek

bud2etowych gromadzqcych dochody na wydzielonym rachunku dochod6w, ir6def tych
dochod6w iich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporzadzania planu finansowego
dochod6w iwydatk6w nimifinansowanych, dokonywania w nim zmian i ich zatwierdzania.

W wvniku elosowania przeprowadzonego w obecnoici 21 radnvch za podieciem uchwalv
radni ooowiedzieli sie iednomv6lnie przv braku glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch

W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e uchwala zostala
podjqta przez RadQ Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokoiu.

Ad. 16
Projekt uchwaly w sprawie odrzucenia w caloici stanowisk zwiqzk6w zawodowych
opiniujqcych projekt uchwaty Rady Miasta Wloclawek w sprawie likwidacji Gimnazjum nr
9 im. Oskara Kolberga we Wfoclawku, ul. Wojska Polskiego 27.

Wprowadzenia do projektu uchwaty dokonala Dyrektor Wydzialu Edukacji Pani Agnieszka

Bialopiotrowicz, kt6ra poinformowala, ie na podstawie art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 23 maja
1991 r. o zwiqzkach zawodowych, wnioskiem z dnia 74 stycznia 2016 roku Prezydent Miasta
Wlociawek wystqpif do wszystkich zwiqzk6w zawodowych w tym: Obywatelskiego Zwiqzku
Zawodowego Pracownik6w Oswiaty w Biafymstoku oraz Niezale2nego Samorzqdnego
Zwiqzku Zawodowego ,,Solidarnoii" Komisji M iqdzyzakfadowej Pracownik6w O5wiaty i

Szkolnictwa Wyiszego Kujaw i Ziemi Dobrzyriskiej we Wloclawku o przedstawienie opinii,
dotyczEcej projektu uchwaty Rady Miasta Wloclawek w sprawie likwidacji Gimnazjum nr 9
im. Oskara Kof berga we Wloclawku, ul. Wojska Polskiego 27. Prezes ZarzEd u Obywatelskiego
Zwiqzku Zawodowego Pracownik6w O6wiaty w Bialymstoku pismem z dnia 26 stycznia
2016r. wyrazil opiniq negatywnq bez jej uzasadniania w przedmiocie likwidacji Gimnazjum
nr 9 im. Oskara Kolberga we Wloclawku, ul. Wojska Polskiego 27. NSZZ ,,Solidarno6i"
Komisja MiQdzyzakladowa Pracownik6w Odwiaty i Szkolnictwa Wyiszego Kujaw iZiemi
Dobrzyfiskiej we Wloclawku pismem z dnia 17 lutego 2016r. r6wniei wyrazif opiniq
negatywna w sprawie likwidacji z dniem 31 sierpnia 2016r. Gimnazjum nr 9 im. Oskara



Kolberga we Wtoctawku ul. Wojska Polskiego 27. JednoczeSnie podtrzymal swoje
stanowisko odnoinie planowanych zmian w ogwiacie wloclawskiej wyraione 18 grudnia
2015r. - ,, powstrzymanie siq z decyzjami do czasu ogtoszenia przez Rzqd RP zato2efi do
zapowiadanej reformy ustroju szkolnego". Likwidacja Gimnazjum nr 9 im. Oskara Kolberga
we Wtoctawku wynika z koniecznoici dostosowania sieci szk6l na terenie Gminy Miasta
Wfoclawek do realnych potrzeb wynikajqcych z zachodzacych zmian demograficznych oraz
zwiqzanego z tym racjonalizowan ia koszt6w ponosionych na zadania oswiatowe.
Zlikwidowanie szkoly nie pogorszy warunk6w nauczania ani te2 nie ograniczy powszechnej
dostqpno6ci do edukacji. Wszyscy uczniowie bqdq mieli moiliwoii kontynuowania nauki w
Gimnazjum nr 14 im. Jana Pawta ll we Wfoctawku. Zaplanowano r6wnie2 podjqcie dziatad
majqcych na celu zatrudnienie pracownik6w likwidowanej szkoiy w innych plac6wkach
gminnych.
W trakcie procedury likwidacyjnej szkoty uzyskano szereg opinii w tej sprawie:
1. Kujawsko-Pomorski Kurator OSwiaty w Bydgoszczy uwzglqdniajqc uzasadnienie
do uchwaly w sprawie zamiaru likwidacji Gimnazjum nr 9 wyrazit pozytvwna opiniq, .co do
zamiaru likwidacji szkofy * pismo z dnia 28.01.2016r.
2. Zwiqzek Nauczycielstwa Polskiego Zarzqd Oddzialu we Wfoctawku pozytywnie
zaopiniowat projekt uchwaly w sprawie likwidacji szkofy. Jednocze6nie wyrazit nadzieje
zwiqzane z zatrudnieniem pracownik6w szkoly w innych plac6wkach na terenie miasta -
oismo z dnia 12.02.20!6r.
3. Rada Pedagogiczna oraz rodzice uczni6w Gimnazjum nr 9 na spotkaniach w dniu
16.02.2016r. rozumiejqc sytuacjq szkoly zwiqzanq z nizem demograficznym nie wyrazili
negatywnej opinii, lecz jednoczejnie nie poparli likwidacji szkoly z dniem 31.08.2016r.
4. ZarzEd Zwiqzku Zawodowego OSwiata w Katowicach w zwiqzku z tym, ii szkola ta nie jest
objqta dzialaniem zwiqzku, odstqpil od wydania opinii w sprawie likwidacji Gimnazjum nr 9 -
pismo z dnia 23.01.2016r.
MajQc na wzglqdzie powyisze opinie, a tak2e wzglqdy demograficzne i ekonomiczne
zasadnym jest odrzucenie w caio6ci negatywnej opinii Niezaleinego Samorzqdnego Zwiazku
Zawodowego ,,Solidarnodi" Komisji Miqdzyzakfadowej Pracownik6w OSwiaty iSzkolnictwa
Wyiszego Kujaw iZiemi Dobrzyfiskiej we Wtoclawku.

Ooinia komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Edukacji Rady Miasta w dniu 18 kwietnia br.
Komisja Edukacji po rozpatrzeniu przedmiotowego zagadnienia udzielita pozytywnej opinii
ww. projektowi uchwaly. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca
Komisji radna Mariola Gawtowska.
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowat, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

Wobec braku zgloszeri do zabrania gfosu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddal
pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie odrzucenia w calo5ci stanowisk
zwiqzk6w zawodowych opiniujqcych projekt uchwaly Rady Miasta Wtoclawek w sprawie
likwidacji Gimnazjum nr 9 im. Oskara Kolberga we Wloclawku, ul. Wojska Polskiego 27.
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W wvniku glosowania przeorowadzonego w obecno6ci 21 radnvch za podieciem uchwatv w
zaprooonowanvm brzmieniu opowiedzialo sie 5 radnvch przv 8 glosach wstrzvmuiacvch sie

oraz 8 glosach przeciwnvch.

W rezultacie dokonanego gfosowania Przewodniczacy Rady Miasta radny Jarosfaw
Chmielewski poinformowat, ie uchwaia nie zostata podjqta przez RadQ Miasta Wloclawek.

Ad. 17

Projekt uchwaty w sprawie likwidacji Gimnazjum nr 9 im. Oskara Kolberga we Wloclawku,
ul. Wojska Polskiego 27.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonala Dyrektor Wydziafu Edukacji Pani Agnieszka

Bialopiotrowicz, kt6ra wyja(nila, ie zgodnie z art. 5 ust.5 ustawy z dnia 7 wrzeSnia 1991r. o

systemie oiwiaty prowadzenie publicznych szk6l gimnazjalnych naleiy do zadari wtasnych
gminy. PodkreSlenia wymaga fakt, i2 wydatki publiczne ponoszone przez jednostki

samorzqdu terytorialnego na realizacjq zadari wlasnych muszq spelniai wym6g art.44 ust. 3

pkt. 1a ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. o finansach publicznych. W szczeg6lnoici nale2y je
wydatkowai w spos6b celowy ioszczqdny, z zachowaniem zasady uzyskiwania najlepszych

efekt6w z danych naklad6w. Wypelnianie zada6 oswiatowych przez gminq wyraia siq

r6wniei w mo2liwoSci likwidowania szk6l. Art. 59 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 7 wrzeSnia 1991 r.

o systemie oSwiaty stanowi,2e szkola publiczna moie byi zlikwidowana z koicem roku
szkolnego przez organ prowadzqcy szkofq, po zapewnieniu przez ten organ uczniom
moiliwo6ci kontynuowania nauki w innej szkole publicznej tego samego typu. Organ
prowadzqcy jest obowiqzany, co najmniej na 6 miesiqcy przed terminem likwidacji,
zawiadomii o zamiarze likwidacji szkoly: rodzic6w uczni6w, wlaSciwego kuratora o6wiaty
oraz organ wykonawczy jednostki samorzEdu terytorialnego wta6ciwej do prowadzenia szk6l
danego typu. Szkota publiczna prowadzona przez jednostkq samorzqdu terytorialnego moie
zostad zlikwidowana po zasiqgniqciu opinii organu sprawujqcego nadz6r pedagogiczny.

Rada Miasta Wloctawek w dniu 29 grudnia 2015 roku podjgfa uchwalq Nr XIV/129/2015
w sprawie zamiaru likwidacji Gimnazjum nr 9 im. Oskara Kolberga we Wloctawku, ul. Wojska
Polskiego 27. Prezydent Miasta Wloclawek wypelnil wszystkie ustawowe zapisy, wynikajqce
z powyiszej uchwaty, tj.: o zamiarze likwidacji powiadomil rodzic6w (prawnych opiekun6w)
uczni6w Gimnazjum nr 9 we Wloclawku oraz Kujawsko-Pomorskiego Kuratora Oswiaty i

zasiqgnqf opinii organu sprawujqcego nadz6r pedagogiczny w przedmiotowej sprawie.
Celem likwidacji Gimnazjum nr 9 jest koniecznoii dostosowania sieci szk6f gimnazjalnych do
realnych potrzeb wynikajqcych z zachodzqcych zmian demograficznych, preferencji wyboru
szk6l przez rodzic6w (opiekun6w prawnych) uczni6w oraz zwiqzane z tym racjonalizowan ie
ponoszonych przez miasto koszt6w na zadania oiwiatowe poprzez odpowiednie
wykorzystanie bazy edukacyjnej funkcjonujqcej w mieicie, a takie dq2enie do podniesienia,
jako6ci Swiadczonych uslug edukacyjnych. W ciqgu ostatnich lat systematycznie zmniejsza
siq liczba uczni6w Gimnazjum nr 9 we Wloclawku: 145 uczni6w (7 oddzial6w) w roku
szkolnym 2O12/2O!3;96 uczni6w (5 oddzial6w) w roku szkolnym 2O73/2OI4;91 uczni6w (4
oddzialy) w roku szkolnym 2O\4/2OL5;87 uczni6w (4 oddziafy w tym 1 przysposabiajqcy do
pracy) w roku szkolnym 2015/2076. Preferencja wyboru Gimnazjum nr 9 przez uczni6w (lub
przez przedstawicieli ustawowych) zamieszkalych w obwodzie tej szkoiy jest bardzo niska.
Obecnie do szkoly uczeszcza 81 uczni6w zorganizowanych w 4 oddziatach, w tym tylko 15%
dzieci zamieszkalych w obwodzie. Trudno6ci z naborem do klasy pierwszej odzwierciedla



niewielka liczebnodi uczni6w w oddziatach (6rednia dla szkoiy wynosi 21,7). Uczniowie z

obwodu Gimnazjum nr 9 wybrali Gimnazjum nr 14 (64 uczni6w), Gimnazjum nr 4 (20

uczni6w), Gimnazjum im. Ks. J. Dlugosza (19 uczni6w), Gimnazjum Akademickie (13

uczni6w), Gimnazjum nr 5 (11 uczni6w) i inne szkoly na terenie miasta Wtoclawka. Z danych

demograficznych wynika, ie w najbliiszych latach liczba dzieci podlegajqcych obowiezkowi
szkolnemu zameldowanych w obwodzie Gimnazjum nr 9 zmniejsza siq. Jednoczeinie

zmniejsza siq takie liczba uczni6w w pozostalych gimnazjdch, w tym Gimnazjum nr 14, kt6re

funkcjonuje w bezpo6rednim sqsiedztwie Gimnazjum nr 9. W zwiqzku z tym racjonalnq i

uzasadnionq jest propozycja wlqczenia obwodu Gimnazjum nr 9 do obwodu Gimnazjum nr

14 z zachowaniem odleglo(ci, o kt6rych mowa w art. 17 ust.1 iust.2 oraz ust.3 ustawy z

dnia 7 wrze6nia 1991r. o systemie o6wiaty. Natomiast mlodziei uczeszczajEca do oddzialu

przysposabiajqcego do pracy bqdzie kontynuowaia naukq w Zespole Szk6l Budowlanych we

Wloclawku, ulica Nowomiejska 25. Likwidacja Gimnazjum nr 9 przyczyni siq do racjonalizacji

sieci szkolnej we Wloclawku, dostosowujQc jQ do potrzeb i mo2liwoici finansowych Miasta i

nie wptynie negatywnie na sytuacjq edukacyjnq uczni6w zapewniajqc im moiliwo5d

kontynuacji nauki w bezpiecznych i higienicznych warunkach Gimnazjum nr 14, we

Wloclawku, Plac Staszica 1. Uczniowie mogq takie uczgszczai do bezobwodowego

Gimnazjum nr 5, ul. Wieniecka 46, jeSli takq wolq wyra2q ich rodzice ( opiekunowie prawni).

Natomiast uczniowie z klasy przysposabiajqcej do pracy bqdq kontynuowali naukq w

Gimnazjum z Oddzialami Przysposabiajqcymi do Pracy w Zespole Szk6l Budowlanych we

Wtoctawku, ul. Nowomiejska 15. Pomieszczenia zajmowane dotychczas przez szkotq w

budynku przy ulicy Wojska Polskiego 27, kt6rych bieiqce utrzymanie wyniosio, dla przykladu

w 2014 roku - L42 I23 zl, w 2015 roku - 139 753 zl otaz skladniki majqtku ruchomego

pozostajQ wfasnosciq Gminy Miasto Wloclawek, do zagospodarowan ia zgodnie z

potrzebami. Kadra pedagogiczna zatrudniona w Gimnazjum nr I skorzysta z moiliwoici i

uprawnief wynikajqcych z ustawy Karta Nauczyciela. Dyrektor Wydzialu Edukacji Agnieszka

Biatopiotrowicz dokonala r6wnie2 prezentacji multimedialnej obrazujqcej m.in. prognozy

demograficznej na terenie Gminy Miasto Wfoclawek do roku 2019, liczby uczni6w

uczqszczajqcych do Gimnazjum nr 9 na przestrzeni ostatnich 3lat, preferencji wyboru innych
plac6wek oiwiatowych, koszt6w funkcjonowania Gimnazjum nr 9, wynik6w egzamin6w

gimnazjalnych z ostatnich 3 lat, struktury zatrudnienia nauczycieli, administracji oraz obslugi

w plac6wce jak r6wniei konsekwencje dla Gminy Miasto Wloclawek wynikajqce z braku

likwidacji Gimnazjum nr 9.

Opinia komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Edukacji Rady Miasta, kt6ra po rozpatrzeniu

przedmiotowego zagadnienia udzielila pozytywnej opinii ww. projektowi uchwaly. Opinie w

tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Mariola Gawlowska

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e otwiera

dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaty.

W dvskusii udziat wzieli:
Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzil, i2 Prezydent Miasta w kampanii wyborczej obiecal

mieszkaicom Wloclawka, ie w trakcie swojej kadencji klasy szkolne nie bqdq liczyfy wiqcej

5J



ni2 25 uczni6w w szkolach naleiacych do samorzqdu. Stqd pytanie Pana radnego, w jaki

spos6b Prezydent chce osiqgnq6 zamierzony cel w sytuacji, w kt6rej likwiduje siq szkolg?

Zasteoca Prezvdenta Miasta Pani dr Barbara Moraczewska wyjadnila, 2e deklaracja
Prezydenta dotyczyla dzialafi w trakcie kadencji, kt6ra jeszcze trwa, poniewai minEt dopiero
rok a zatem nie naleiy przed czasem rozliczai Prezydenta Miasta. W roku ubieglym podjQte

zostaty jui pewne dziafania, poniewa2 nie ma grup koedukacyjnych na zajeciach
wychowania fizycznego, kt6re zostaly podzielone w spos6b wla5ciwy jak r6wniei w obecnie
funkcjonujqcych klasach pierwszych bqdzie stan znacznie mniejszy, poniewai sq klasy 19

osobowe, 16 osobowe. A zatem to, co obiecal Prezydent Miasta jest i bqdzie sukcesywnie
realizowane.
Radnv Janusz Debczvfski wypowiadajqc siq w imieniu Klubu radnych PiS zwr6cit siq do
Przewodniczqcego Rady Miasta o wyraienie zgody na 10 minutowa przerwq w obradach
Rady Miasta.

Przychylajqc siq do pro3by radnego Janusza Dqbczyriskiego, Przewodniczqcy Rady Miasta
oglosil 10 minutowq przerwe w obradach sesyjnych.

Przerwo w obrodoch.

Wznowienie obrod po przerwie.

Wznawiajqc obrady XVlll sesji Rady Miasta Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw
Chmielewski w zwiqzku z wyczerpaniem zgloszei do zabrania glosu w dyskusji na powyiszy
temat poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie likwidacji Gimnazjum nr
9 im. Oskara Kolberga we Wloclawku, ul. Wojska Polskiego 27.

W wvniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 22 radnvch za podieciem uchwatv
opowiedzialo sie 10 radnvch orzv 5 gfosach wstrzvmuiacvch sie oraz 7 glosach przeciwnvch.

W rezultacie dokonanego glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw
Chmielewski poinformowaf, ie uchwala nie zostaia podjqta przez RadQ Miasta Wloctawek.

Ad. 18

Projekt uchwaly zmieniaiqcej uchwafq w sprawie okre6lenia przystank6w
komunikacyjnych bqdqcych wfasno5ciq lub zarzqdzanych przez Gminq Miasto Wloclawek,
udostepnianych dla operator6w i Przewoinikriw oraz w sprawie okreSlenia warunk6w i

zasad korzystania z tych obiekt6w.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwafy dokonaf Dyrektor Wydzialu
Gospodarki Miejskiej Pan Roman Stawisi6ski informujqc,2e zapis art. 15 ust. 2 ustawy z dnia
16 grudnia 2010r. o publicznym transporcie zbiorowym naklada na wla6ciwy organ danej
jednostki samorzqdu terytorialnego obowiqzek okreSlenia w drodze uchwaty przystank6w
komu nikacyjnych, kt6rych wlaScicielem lub zarzqdzajqcym jest jednostka samorzqdu
terytorialnego, udostqpnionych dla operator6w i przewoinik6w oraz warunk6w i zasad



korzystania z tych obiekt6w. Podjqcie uchwaty zmieniajqcej uchwatq w sprawie okreSlenia
przystank6w komunikacyjnych bqdqcych wlasno6ciq lub zarzqdzanych przez Gminq Miasto
Wfocfawek, udostQpnianych dla Operator6w i Przewoinik6w oraz w sprawie okre6lenia
warunk6w i zasad korzystania z tych obiekt6w jest konieczne ze wzglQdu na wprowadzenie
do treici zalqcznika niniejszej uchwaty dw6ch nowych nazw przystank6w. W pierwszym
przypadku jest to podyktowane zmianq nazwy Hipermarketu Real na Hipermarket Auchan,
kt6ra nastqpila 7 grudnia 2015r. Utrzymywana nazwa Real wprowadza w biqd klient6w
sklepu oraz jest niezgodna z rzeczywistym podmiotem prowadzqcym dzialalno6i przy ulicy
Cmentarnej we Wtoctawku. W drugim przypadku zmiana dotyczy nazwy przystanku z

Bechiego 02 na Browar 02. Ma to na celu ulatwienie dojazdu mieszkaicom naszego miasta i

osobom przyjezdnym do instytucji kultury, jakq jest ,,Browar 8".

Ooinia komisii staiei Radv Miasta
Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowisra,
kt6ra po rozpatrzeniu przedmiotowego zagadnienia udzielila pozytywnej opinii ww.
projektowi uchwafy. OpiniQ w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta PrzewodniczEcy Komisji
radnV Dariusz Jaworski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw Chmielewski poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaiy.

Wobec braku zgloszeri do zabrania glosu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddal
pod glosowanie przyjqcie projektu uchwafy zmieniajqcej uchwalq w sprawie okredlenia
przystank6w komunikacyjnych bqdqcych wlasnoSciq lub zarzqdzanych przez Gminq Miasto
Wloclawek, udostepnianych dla Operator6w i Przewoinik6w oraz w sprawie okre6lenia
warunk6w i zasad korzvstania z tvch obiekt6w,

W wvniku slosowania orzeprowadzonego w obecno6ci 23 radnvch za podieciem uchwatv
radni ooowiedzieli sie iednomvSlnie przv braku glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch
sre.

W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta poanformowal, 2e uchwata zostala
podjqta przez Rade Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwafa - zatqcznik do protokolu.

Ad. 19

Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwafq w sprawie ustalenia sklad6w osobowych statych
komisji Rady Miasta.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonaf Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw
Chmielewski, kt6ry wyjaSnil, 2e podjqcie przedmiotowej uchwaly wynika z realizacji
wniosk6w zgloszonych przez Radnych Rady Miasta Wloclawek. Pani Radna Olga Krut-
Horonziak zrezygnowala z pracy w Komisji Rewizyjnej, jednoczednie wnoszEc akces do pracy
w Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej, natomiast Pan Dariusz Jaworski zrezygnowaf
z pracy w Komisji Rewizyjnej i zglosil chqi pracy w Komisji Kultury i Sportu.



Opinia komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego, kt6ra po
rozpatrzeniu przedmiotowego zagadnienia udzielila pozytywnej opinii ww. projektowi
uchwafy. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna
Katarzyna Zarqbska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosiaw Chmielewski poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

Wobec braku zglosze6 do zabrania gtosu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddat
pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia
sktad6w osobowych stalych komisji Rady Miasta.

W wvniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 23 radnvch za podieciem uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomv6lnie przv braku glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch

9i9.
W zwiqzku z powyiszym Przewodniczacy Rady Miasta poinformowal, 2e uchwala zostala
podjQta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata - zafqcznik do protokotu.

Ad.20
Projekt uchwaly w sprawie przyjqcia sprawozdania z przeprowadzonej kontroli w zakresie
dzialaf Prezydenta Miasta Wlociawek zwiqzanych z wszelkimi sprawami dotyczqcymi
Sp6fki Zielefi Miejska sp6lka z o.o.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw Chmielewski poinformowal, ie w zwiqzku z

faktem, i2 inicjatorem projektu uchwaty jest Komisja Rewizyjna prosi PrzewodniczEcego
Komisji Rewizyjnej o dokonanie wprowadzenia do tematu.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonaf Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej radny J6zef
Mazierski, kt6ry poinformowat, ie przedstawi zalo2enia przeprowadzonej kontroli,

dokonujqc gt6wnie przypomnienia jej aspekt6w, poniewai szczeg6towe sprawozdanie w tej
sprawie zloione zostalo do Rady Miasta w dniu 23 marca br. Przewodniczqcy wyjasnil, 2e nie
bqdzie odczytywal sprawozdania, poniewai ka2dy z radnych jest w jego posiadanru,
przypomni jedynie gl6wne jego aspekty. W zwiqzku z tym PrzewodniczEcy Komisji
Rewizyjnej poinformowaf, 2e Uchwalq nr lll/26/2OL4 z dnia 29 grudnia 2014 roku Rada

Miasta Wioclawek zlecila przeprowadzenie postQpowania kontrolnego Komisji Rewizyjnej
Rady Miasta Wloclawek w zakresie dzialari Prezydenta Miasta Wloclawek zwiqzanych z

wszelkimi sprawami dotyczacymi Sp6fki Zieleri Miejska sp6lka z o.o. Komisja Rewizyjna Rady
Miasta Wtoctawek w dniu 13 stycznia 2015 roku w celu przeprowadzenia tej kontroli
powolata Zesp6l Kontrolny w skladzie:

1. radna Olga Krut-Horonziak przewodniczEca zespofu,
2. radny Janusz Dqbczyriski cztonek zespotu,
3. radna Katarzyna Zarqbska czionek zespolu.



Przedmiotem kontroli objete zostaly wszystkie dzialania Prezydenta Miasta Wloctawek

zwiqzane z wszelkimi sprawami dotyczqcymi Sp6tki Zielei Miejska sp6tka z o.o. Okres objqty
kontrolq dotyczyt lat 1994- 2014. CzynnoSci kontrolne przeprowadzone zostaly przez zesp6l

kontrolny w terminie od dnia 2 marca 2015 do dnia 30 kwietnia 2015, a nastQpnie

przedtu2one do dnia 30 czerwca 2015 roku, Z przeprowadzonych czynno6ci kontrolnych

Zesp6i Kontrolny dziatajqcy w oparciu o stosowne upowa2nienia przedlo2yl

Przewod n iczqcemu Komis.ji Rewizyjnej protok6l z przeprowadzonej kontroli. Protok6l

kontrolny datowany na dzierl 19 stycznia 2016 roku podpisany zostal przez wszystkich

czlonk6w Zespolu kontrolnego pod datq 5 lutego 201"6 roku. Protok6l zostal przekazany

radnym wraz z projektem uchwaly. Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej przedstawil gl6wne

zalecenia iwnioski, wypracowane przez Zesp6l Kontrolny:

Zesp6f Kontrolny przyjql,2e diagnozq podjqcia przeprowadzenia kontroli wsp6tudziatowca tj.
Gminq Miasto Wlocfawek w Sp6fce ,,Zieled Miejska" reprezentowa nego przez Prezydenta

Miasta byly dzialania podjqte w latach 2010-2014, kt6re przesqdzity o utracie udzial6w w

Sp6fce ,,Zieleri Miejska" przez GMW. Stqd gt6wnym obszarem prac Zespotu byla analiza

ksztattowania siq stosunk6w wlaicicielskich w Sp6lce.

Zesp6l Kontrolny pracowal w oparciu o dokumenty przekazane przez Prezydenta Miasta

Wloclawek. Analizujqc zar6wno lata funkcjonowania Sp6lki ,,Zieleri Miejska" w
poszczeg6lnych jej okresach jak i charakter wsp6lnika bqdqcego przesqdzajqcym

kontrahentem 5p6tki stwierdzil istotne braki w zgromadzonej dokumentacji wsp6lnika tj'
GMW.

Wir6d dokument6w, kt6rymi dysponowaf Zesp6t Kontrolny przesyianych Prezydentowi

Miasta przez Zarzqd Sp6tki ,,Zieleri Miejska" zar6wno, co do projekt6w uchwal
podejmowanych przez Rade Nadzorczq jak i Zgromadzenie Wsp6lnik6w Zwyczajne i

Nadzwyczajne, brak jest oryginai6w uchwal podjgtych przez Radq NadzorczE jak i

Zgromadzenie Wsp6lnik6w. Tzw. ,,Sprawy R62ne" zawierajqce korespondencjq, dajq
jednoznaczny obraz samoogran iczenia siq Prezydenta Miasta odnoinie uczestniczenia w
posiedzeniach Zgromadzenia Wsp6lnik6w. Sukcesywna akceptacja wyraiana przez

pelnomocnik6w zmniejszania udziaf6w byla jedynym przejawem aktywno5ci GMW. BiorAc

pod uwagq,2e GMW byta przesqdzajqcym o istnieniu Sp6iki zleceniodawcq prac (zarzqd

cmentarzami komunalnymi, utrzymanie czysto6ci na znacznych obszarach miasta,

utrzymanie las6w komunalnych miasta) uderza brak aktywnosci o powierzony Sp6lce

majQtek GMW.

Projekty uchwat w zdecydowanej wiqkszoSci nie zawieraly uzasadnieri, nawet tak istotne jak

uchwaly zmieniajqce umowq Sp6lki np. w zakresie pozbycia siq prawa pierwokupu przez

wsp6lnik6w udziaf6w zgloszonych do zbycia.

Ustalanie stanowiska dla pelnomocnik6w reprezentujqcych GMW w podejmowaniu uchwaf
przez Radq Nadzorczq i na Zgromadzeniach Wsp6lnik6w mialy charakter jednostronnej

korespondencji do Prezydenta Miasta ze strony odpowiednich kom6rek organizacyjnych w
Urzqdzie Miasta d/s nadzoru wia6cicielskiego odnoinie zwolywanych Zgromadzerl
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Wsp6lnik6w. Odnotowano jeden przypadek korespondencji Prezydenta Miasta z dnia 26
listopada 2014 roku do Biura NW|P, na jeden dzied przed posiedzeniem Nadzwyczajnym
Zgromadzeniem Wsp6lnik6w w dniu 28 listopada 2014 roku, podczas kt6rego w projekcie
porzqdku obrad ujqto uchwalq o przymusowym umorzeniu wszystkich 44 udzial6w GMW.
Pismo nie wyra2afo stanowiska odnoSnie podjqcia takiej uchwaly. Mialo charakter iqdania

,,uszczeg6towien ia" przez Dyrektora Biura jego negatywnego stanowiska odnoinie celowo6ci
i uzasadnienia Zarzqdu Sp6tki odnoinie podjqcia przymusowego umorzenia udzial6w GMW.

Zesp6i Kontrolny stwierdza, 2e dziatania Prezydenta Miasta w latach 2012-2014
ukierunkowane byly na:

celowe dzialania zmniejszajqce iloii udzial6w GMW w 5p6lce ,,Zielei Miejska w
rezultacie, kt6rych wlaScicielem przejqcia ich przez pracownika Urzqdu Miasta tj
KatarzynQ Chrzanowskq zatrudnionq na stanowisku Dyrektora Cmentarzy Komunalnych
we Wloclawku, do dnia objqcia stanowiska Prezesa Sp6lki ,,Zieled Miejska",

brak udzialu jak ibrak ustanowienia pelnomocnik6w w Zgromadzeniach Wsp6lnik6w
( nastqpujqcych po sobie dw6ch Zgromadzeri iw 2013 iw 2014 roku), co stanowilo
prawny argument do podejmowanych uchwal o przymusowym wykupie udzial6w
GMW,

- braku udzialu jak i brak ustanowienia pelnomocnika na Nadzwyczajnym Zgromadzeniu
Wsp6lnik6w w dniu 28 listopada 2014 roku, podczas kt6rego przymusowo zostaty
umorzone 44 udziaty GMW w Sp6tce,,Zieleri Miejska", chodzi tu o wykup,

- glosowanie za niekorzystnymi zmianami w umowie sp6lki iw podejmowanych
uchwalach, zar6wno przez przedstawiciel GMW w Radzie Nadzorczej jak i przez
pelnomocnik6w na Zgromadzeniu Wsp6lnik6w

Zesp6f Kontrolny uznaje, ie dzialania Prezydenta Miasta Andrzeja Paluckiego bqdqcego w
Sp6lce ,,Zielef Miejska" jedno osobowym Zgromadzeniem Wsp6lnik6w reprezentujacym
Gmine Miasto Wloclawek, byiy celowym i zaplanowanym dzialaniem, odno6nie
podejmowanych niekorzystnych dla interes6w GMW uchwal Zgromadzenia Wsp6lnik6w.

Zesp6f Kontrolny uznaje, ie zgromadzony material i sformulowane powyiej zarzuty
w pefni uzasadniajq i sq podstawQ o wniesienia pod obrady Rady Miasta Wfoclawek
uchwaty o skierowaniu do wlaSciwej Prokuratury w oparciu art.231.5 1-4k, w zwiqzku
z art.12 kk. tj. dzialanie na szkodq interesu publicznego, zawiadomienia o moiliwogci
popelnienia przestQpstwa na szkodq majqtku miasta Wloclawek przez bylego
Prezydenta Miasta Andrzeja Pafuckiego.

Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej radny J6zef Mazierski poinformowal, 2e zgodnie z

procedurami powyiszy protok6t pokontrolny przekazany zostal wraz z zalEcznikami w 3

egzemplarzach do akceptacji Prezydentowi Miasta Markowi Wojtkowskiemu. Prezydent
Miasta po zapoznaniu siq z przekazanym materialem dokonal na ostatniej stronie protokofu
- adnotacji, ii przedmiot kontroli ( okres i zakres kontroli) dotyczy okresu sprzed kadencji



obecnego Prezydenta Miasta Wloclawek, protok6f wraz z ww. adnotacjq zostal podpisany
przez Prezydenta Miasta. Ponadto jak poinformowal Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej
Prezydent Miasta Wloctawek nie skorzystat z uprawnieri do zgtoszenia pisemnych wyjasniei
lub zastrzeieri przystugujqcych na mocy 5117 ust. 1 i 2 Statutu Miasta Wloclawek do ustalei
zawartych w protokole z kontroli. W dniu 14 marca br. Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej
po przekazaniu przez Prezydenta Miasta podpisanego protokotu z kontroli powziql decyzjq o
zwolaniu posiedzenia Komisji Rewizyjnej na dzier{ 23 marca br. w celu podjqcia decyzji o
dalszym toku postepowania. O posiedzeniu Komisji Rewizyjnej poza czlonkami Rewizyjnej
zostali poinformowani 16wniei Prezydent Miasta oraz Przewodniczqcy Rady Miasta.
KontynuujEc wypowiedi Przewodniczqcy Komisji poinformowai, ie Pan radny Andrzej
Palucki zwr6cit siq z proSbq o udostqpnienie protokolu z kontroli. Poniewai protok6l nie jest
informacjq tajnE oraz zostat podpisany przez Prezydenta Miasta, Przewodniczqcy Komisji

Rewizyjnej nie stwierdzil przeszk6d uniemoiliwiajqcych udostqpnienia protokolu. Po

zapoznaniu siq z protokolem pokontrolnym radny Andrzej Palucki w dniu 15 marca 2016
roku ztoiyt pismo do Przewod niczqcego Komisji Rewizyjnej Miasta oraz Przewodn iczqcego

Rady Miasta - pismo, o kt6rym mowa stanowi zalqcznik do materiaf6w przekazanych

radnym wraz z projektem uchwaly. Komisja Rewizyjna podczas obrad w dniu 23 marca br.

zapoznala siq z protokotem Zespolu Kontrolnego oraz korespondencjq przekazanq przez

radnego Andrzeja Patuckiego. Stosownie do zapis6w zawartych w 5119 ust. 2 Statutu
Miasta Wloclawek, uwzglqdniajQc material zgromadzony w powyiszej sprawie oraz
ustalenia Zespolu Kontrolnego, Komisja Rewizyjna w ramach zalecei pokontrolnych
wnioskuje do Rady Miasta Wloclawek o wypracowanie stanowiska oraz podjqcie
stosownych dzialad w ramach posiadanych uprawniei 'wynikajqcych z Ustawy z dnia 8
marca 1990 roku o samorzqdzie gminnym oraz Statutu Miasta Wfoclawek, zmierzajqcych do
wyjasnienia nieprawidtowosci wskazanych w protokole pokontrolnym, w tym r6wnie2
zarzutu popelnienia przestqpstwa na szkodq majatku miasta Wloclawek przez bylego
Prezydenta Miasta Andrzeja Pafuckiego. Tym samym Komisja Rewizyjna nie wypracowafa
stanowiska przyjqla jedynie sprawozdanie, kt6re zostato skierowane do Rady Miasta.
Po zakoriczonym wystEpieniu przez radnego J6zefa Mazierskiego Przewodn iczEcego Komisji
Rewizyjnej, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e

otwiera dyskusjq w przedmiotowej sprawie.

W dvskusii udziaf wzieli:

Radna Ewa Szczepariska wypowiadajQc siq w imieniu Klubu radnych Platformy Obywatelskiej
poprosila o 10 minutowa przerwe w obradach sesyjnych.

Przewodniczqcy Rady Miasta uwzgledniajQc zlo20na propozycje oglosit 10 minutowE
przerwq w obradach.

Przerwo w obrodach.

Wznowienie obrod po przerwie.
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Cias dalszv dvskusii oo wznowieniu obrad:

Radnv Andrzei Pafucki na wstQpie swojej wypowiedzi poinformowal, 2e podczas posiedzenia
Komisji Rewizyjnej, podczas kt6rej podejmowano problematyke zwiazana z obecnym
punktem porzqdku obrad, Pan radny zabral gtos, jako pierwszy proponujqc, aby przekazai
sprawe do prokuratury. Motywami, kt6re kierowaly podjQcie takiej decyzji poza tym, ie Pan

radny zloiyf obszerne, lecz niewyczerpujEce wyjaEnienia, udowadniajqc, ie bez znajomoici
Kodeksu sp6lek handlowych sformulowano pewne treSci, kt6re nie maje nic wsp6lnego z

faktami, kt6re wystqpowaty w miqdzyczasie. Natomiast druga rzecz jest taka, 2e nareszcie
nie tylko Pan radny bqdzie chodzil do prokuratury, jak to ma miejsce od ponad p6ltora roku,
lecz r6wnie2 obecnie urzqdujqcy Prezydent Miasta, kt6ry czQsto jest sprawca obecnoici w
prokuraturze Pana radnego. A zatem koalicja poda do prokuratury obecnego Prezydenta
Miasta. Kolejna rzecz, kt6ra powodowala Panem radnym jest taka, 2e po ostatecznym
rozstrzygniQciu prokuratury wydarzq siQ dwie rzeczy: pierwsza to stracone zostana
argumenty, kt6re w chwili obecnej sa bardzo,,dqte", druga to Pan radny inie tylko bqdzie
posiadal material do ewentualnego zaskarienia o znieslawienie autor6w tego tekstu. Jak

stwierdzit Pan radny tekst protokolu jest naszpikowany r6inymi nieprawidlowo6ciami i

nieprawdziwvmi zdarzeniami a zloienie wyjainiei przez Pana radnego nic nie zmienia gdyi
jest z g6ry utarta teza, pod kt6rq podejmuje siq decyzje. Ostatecznie sprawe rozstrzygnie
organ prokuratorski lub sqdowy, za czym optuje Pan radny. Do najbardziej kfamliwych
historii Pan radny zaliczyl nastepujace:,2e zmniejszono qdzialy, podczas gdy od 1993 roku
do chwili umorzenia miasto posiadalo 44 udzialy, a zatem nic sie w miqdzyczasie nie
zmniejszylo. Pan radny jest okre6lony, jako jednoosobowe walne zgromadzenie, podczas gdy
nieco wyiej w tek5cie protokoiu Zesp6t Kontrolny stwierdza, 2e bylo 16 udziaiowc6w. A
zatem nie potrzeba wielkiej znajomoici Kodeksu sp6iek handlowych, aby przy 16
udzialowcach jednego z nich nazwai jednoosobowym walnym zgromadzeniem. Ponadto w
tek5cie protokotu zawarta jest sugestia, 2e udziafy miasta Pan radny umo2liwil nabycie
jednej osobie. Osoba ta nie kupila udziat6w a takie nikt inny nie kupil udzial6w miasta,
poniewa2 zostaty one umorzone i zgodnie z przepisami widniejq, jako umorzone w ewidencji
w KRS. Pan radny odnoszqc siq do stwierdzenia, ie zostal utracony przez miasto majEtek
wyjaSnif, 2e majqtek ten przedstawia siq nastQpujEco: byly 44 udziaty, kt6rych warto6i
nominaf na wynosila 504 zf ., natomiast sp6lka po umorzeniu wyplacila 4600/o tej wartoSci. A
zatem Pan radny zapytaf gdzie jest strata, kt6rq ponioslo miasto? Tego w protokole nie
wykazano, a zdaniem Pana radnego jest to kluczowe zagadnienie dotyczqce tego
przedsiqwziqcia. Ponadto Pan radny nie byl stronq akceptujqcq uchwale wsp6lnik6w,
uchwatq wsp6lnik6w zaakceptowaf obecnie urzqdujEcy Prezydent Miasta. Zgodnie z art.249
Pan Prezydent Marek Wojtkowski mial p6l roku czasu, ale nie p6iniej nii miesiqc od chwili
dowiedzenia siq o fakcie umorzenia udzial6w - uniewainienia tej uchwaly. Je2eli zatem z

r62nych powod6w Prezydent nie skorzystal z tej mozliwogci to na podstawie art.252 m6gt
wystQpii do sqdu o uchylenie uchwaly w okresie 3 lat od zaistnienia faktu, ale nie p6iniej nii
p6f roku od powziqcia o niej informacji. A zatem owe p6t roku minqlo z ko6cem czerwca
2015 roku. W dniu 31 grudnia Prezydent Miasta polecit wyksiqgowad udziaty i zaksiqgowai
Srodki finansowe, kt6re otrzymal Urzqd Miasta od Sp6lki, a wiqc zaakceptowal tq uchwalq
nie tylko przez jej niezaskar2enie, ale takie przez wyksiqgowanie i zaksiQgowanie pieniedzy.
Prezydent Miasta mial prawo do takich dzialai i Pan radny nie neguje takaego dzialania, lecz
jeieli sprawa trafi do prokuratury, a Pan radny jest przekonany, ie tak siq stanie to w6wczas



Prezydent Miasta bQdzie musial wytlumaczyi, jakimi motywami siq kierowal akceptujac tq
uchwalQ. Pan radny stwierdzil, i2 podobnq uchwale wcze6niej zaskariyl w sprawie tej samej
sp6tki wygrywajQc sprawQ. W tej sytuacji szlak zostal przetarty a 6cieika postqpowania byfa
znana w Urzqdzie Miasta tym wszystkim, kt6rzy siq takim sprawami zajmujq, lecz nie
skorzystano z takiej mo2liwo6ci. Dzialania takie nie byfy obligatoryjne dla Pana Prezydenta,
lecz fakultatywne podobnie jak wcze5niejsze dziatania Pana radnego. Prezydent Miasta
zawsze w podobnej swuacji ma moiliwoid dokonania wyboru. Moina to oczywiicie
skierowat do organ6w Scigania w celu wytlumaczenia siQ z podjqtej decyzji, natomiast i

jedna idruga decyzja w opinii nie tylko Pana radnego, ale tei prawnik6w miata podstawy
prawne.

Radna Olga Krut-Horonziak odniosta siq do zagadnienia przeprowadzonej kontroli dotyczqcej

dzialari Prezydenta Miasta Wtoclawek zwiqzanych z wszelkimi sprawami dotyczqcymi Sp6lki

Zieleri Miejska a dotyczqcych byfego Prezydenta Miasta, kt6ry sprawowat tq funkcjq przez

dwie kadencjq, czyli 8lat a obecnie radnego Rady Miasta Pana Andrzeja Patuckiego. Pani

radna stwierdzila, 2e faktem jest, ii podczas tych 8 lat nie znaleziono i nie ma dokumentu
potwierdzajqcego, ie kiedykolwiek Pan Andrzej Pafucki byl na zgromadzeniu wsp6lnik6w w

Sp6tce Zieleri Miejska, ustanawial natomiast pelnomocnika ijest to prawidlowe dziaianie,

natomiast Pan Andrzej Palucki byl jednoosobowym przedstawicielem Gminy Miasto
Wloclawek w Zgromadzeniu Wsp6lnik6w Sp6lki z o.o Ziele6 Miejska. A zatem
jednoosobowo wskazywal Pan Andrzej Palucki z imienia inazwiska przedstawiciela Gminy

Miasto Wloclawek do rady nadzorczej, co tei czynit. Dwie osoby, czyli Pan Andrzej Palucki i

cztonek Rady Nadzorczej stanowily i dysponowaly glosem na Zgromadzeniu Wsp6lnik6w.
Przechodzqc do uwag Pana Andrzeja Patuckiego radna Olga Krut-Horonziak stwierdzifa, ie
jak siq je SciSnie to niewiele z nich zostaje a 99o/o z nich to literatura. Jest Jedynie jeden

akapit, kt6ry nie ma 2adnego wpiywu na wnioski iustalenia kontrolne, a mianowicie, ie Pan

Andrzej Palucki byl jednoosobowym Zgromadzeniem Wsp6lnik6w, jednoosobowym
przedstawicielem Gminy Miasto Wtoclawek jest to fakt, kt6ry absolutnie nie przesqdzi

podczas postepowania prokuratorskiego w zakresie stwierdzonych ustalefi iwniosk6w. Pan

Andrzej Palucki podjal temat obciE2enia za brak dzialania Prezydenta Miasta, kt6rym od 9
grudnia 2014 roku jest Pan Marek Wojtkowski. Nie posiugujqc siq retorykE Pana Andrzeja

Paluckiego, kt6rej uiyl na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej sformufowai - dyletanci, siejqcy

zamQt w mieScie, kierujqcy siq nienawigciq - Pani radna podkreSlajQc merytorycznosi tych
wypowiedzi, wyjaSnila, ie Pan Marek Wojtkowski Prezydent Miasta nie byl w stanie wszczqi
jakichkolwiek dzialai prawnych do 30 grudnia, dlatego,2e doSi sprytnie Pan Andrzej Palucki
poszedf na urlop od dnia 28 listopada, akurat w tym dniu 28 listopada 2014 roku zostafo
zwofane Nadzwyczajne Zgromadzenie Wsp6lnik6w z jednym punktem porzqdku obrad

dotyczqcym przymusowego umorzenia udzial6w Gminy Miasto Wloclawek. Urzqdujqcy
Prezydent Miasta nie byl w stanie podjqi dzialari z powodu wspomnianego urlopu a takie
po raz pierwszy nie ustanowil Pan Andrzej Patucki petnomocnika na Nadzwyczajne

Zgromadzenie Wsp6lnik6w gdzie byl tylko leden znaczacy punkt dotyczqcy umorzenia
przymusowego udzial6w. Jak stwierdzila Pani radna znajqc Pana Andrzeja Paluckiego ijego
dzialalnoii naiwno6ciq byloby sqdzid, ie Pan Andrzej Patucki zapomniat, ale Biuro Nadzoru
Wfa5cicielskiego i Przeksztatcefi Urzqdu Miasta dwukrotnie w miesiqcu grudniu zwracalo siq
po tym posiedzeniu, co jest udowodnione i potwierdzone dokumentami, do Prezesa Sp6lki
Zielef Miejska o dostarczenie protokolu z obrad Zgromadzenia Nadzwyczajnego
Wsp6lnik6w, Pani Prezes Sp6tki byta ponaglana nie tylko pismem, ale rozmowami
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telefonicznymi idostarczyla ten protok6l dnia 29 grudnia. Natomiast przed Nadzwyczajnym
Zgromadzeniem Wsp6lnik6w dnia 28 listopada jak zostato wskazane w protokole Pan

Andrzej Palucki wystqpil po raz pierwszy d nia 27 do pracownik6w Biura, kt6rzy mieli w ciqgu

1 dnia nie tylko przyjqi, ale r6wnie2 sprawdzii pod kqtem prawnym, uzyska6 opiniq dzialu
prawnego, sporzqdzid wniosek - projekt do wydzialu prawego, kt6ry dokonuje jego oceny
do wszczqcia dalszego postQpowania, natomiast Pan Andrzej Patucki pisze w swoich

uwagach do protokolu, 2e pracownicy mieli przeprowadzid wszystkie te czynno5ci w ciqgu

tych kilku godzin jednego dnia pracy. Nie bylo to wykonalne ponadto artykul, kt6ry Pan

Andrzej Palucki pomija, ci dyletanci znajq iwiedzE, ie artykul 250 doskonale tlumaczy Pana

Prezydenta Marka Wojtkowskiego czy m6gl on podjai w ciEgu miesiQca, kt6ry ciqgle
przywoluje Pan Andrzej Patucki te dzialania. Jak wyja6nila Pani radna Prezydent Marek
Wojtkowski nie m6gl podjqi dziafari, 29 grudnia 2014 roku dostarczono uchwalg o
umorzeniu udziat6w a 30 spisano wniosek i wyksiqgowane zostaly udziaiy miasta.
Przywolujqc stowa Pana Andrzeja Paluckiego, kt6ry stwierdzit, 2e dyletanci nie wiedza, co to
jest umorzenie a co to jest sprzeda2 Pani radna wyjalnifa,2e w protokole pokontrolnym
przywolana jest dokladnie umowa sprzedaiy oczywi6cie nie pomiqdzy Gminq Miasto
Wloctawek, ale pomiqdzy PaniE Katarzyna Chrzanowskq a Panem Slawomirem Sarnowskim i

jest prawnie zawarta umowa sprzeda2y, a zatem kto6 obstugujqcy od strony prawnej
zar6wno Zieleri Miejskq - PaniE Katarzynq, o ile wiadomo jej pefnomocnikiem prawnym
zostal ustanowiony Pan G6rski do wystqpowania przed wszystkimi organami, kt6re bqdq w
jej interesie inie ma mowy o tym, ie Pan Andrzej Palucki nie byl 5wiadomy gdy2 jego

dzialania jak sam twierdzi dotyczyty jedynie 44 udziai6w. Ot6i Pan Andrzej Pafucki przy
pomocy pelnomocnika w6wczas ustanowionego tj. Pana Nowodworskiego na Nadzwyczajne
Zgromadzenie, kt6re poprzedzalo 2Ol4 rok nie skorzystat z prawa pierwokupu, a jakie

argumenty byly za skorzystaniem z tego prawa - ot62 dowiedzione zostato przez wlasnych
podleglych pracownik6w Urzqdu, ie Gmina Miasto Wloclawek nie tylko,2e zleca gro prac,

kt6re byty wykonywane przez Sp6tkq Zielei Miejska, ale tei nieprawdE jest, 2e Sp6fka Zielei
Miejska nie mogta uczestniczyd w przetargach ogloszonych na okre6lone prace tylko,
dlatego, 2e w warunkach przetargu zawarte byly wymagania, kt6rych Sp6lka nie mogla
spelnid i kaidorazowo jest napisane, 2e nie posiada takich mo2liwoSci specjalistycznych.
Jak stwierdzila Pani radna, Pan Andrzej Palucki mial poparcie Rady Miasta, w protokole sa

przywolane na kilku stronach argumenty zglaszane do Prezydenta Miasta Wfoclawek
odnodnie udzial6w, zbywania tych udziaf6w, ponoszonych koszt6w w zwiqzku z dzialalno6ciq
Sp6fki ijakie dochody z tego tytulu osiQga miasto. Radni otrzymali takie odpowiedzi,
ksztaltowafo siq to na przestrzeni 4lat, 1,5 mln zf. stanowily wydatki a 300 ty(. zl. byly
dochodami miasta, biorq pod uwagq udzialy miasta ipraktycznie przesqdzajqce zlecenia o
istnieniu Sp6fki Zielei Miejska. W zwiqzku z tym Pan Andrzej Palucki, jako Prezydent Miasta
byt upowainiony do budowania wigkszo6ci udziat6w oraz ich kupowania a nie przez byfego
pracownika Urzqdu Miasta Pania Katarzyne Chrzanowskq. Dla wiadomoSci og6lu radnych
Pani radna Olga Krut-Horonziak przywofala argumenty, jatie byly zawarte na Zgromadzeniu
gdzie pierwszy raz w porzqdku obrad Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wsp6lnik6w zawarto
argumenty do umorzenia udziat6w a mianowicie negatywne wypowiedzi radnych o Sp6lce
Zielei Miejska, a zatem naleiy zwa2yd, z kim miano do czynienia, sprawa ta jest w
dokumentach, kt6re stanowia zatqcznik do protokolu pokontrolnego. R6wniei argumentem
do przymusowego umorzenia udzial6w miasta w Sp6lce Zieleri Miejska byty dziaiania
radnego Rafata Sobolewskiego, kt6ry chciai wymusii na Sp6tce Zieleri Miejska okreilone



prace. Pan radny Rafal Sobolewski wymieniony jest w dokumentach, jako pracownik
Delegatury Urzqdu Marszalkowskiego. Nie da siq tego racjonalnie pojai, jakie argumenty
byty podstawq do sformufowania w porzqdku obraQ Nadzwyczajnego Zgromadzenia
Wsp6lnik6w takiego wniosku.
Zesp6l Kontrolny dokladnie opisat dziatania pracownik6w podlegtych Prezydentowi Miasta
w Biurze Przeksztalceri WtasnoSciowych , kt6rzy za wszelkq cenq chcieli odwie5d Prezydenta
podajqc argumenty za zgtoszeniem pierwokupu udzial6w podczas Zgromadzenia. Z uwagi
na zlo2onoid zagadnienia Pani radna Olga Krut-Horonziak wyrazita ubolewanie, ie protok6t z

kontroli nie zostal odczytany w calo6ci, poniewa2 w6wczas bylaby jasno5i logiczna i

merytoryczna umoiliwiajqca wywiedzenie konkretnych wniosk6w z tej kontroli. Pan Andrzej
Palucki zarzuca w swoich uwagach, 2e protok6i posiada du2y tadunek emocjonalny,
natomiast wnioski iustalenia Zespolu Kontrolnego przywolujq konkretne dokumenty, kt6re
sE ponumerowane, bez specjalnych dywagacji, najwiqkszy jednak niesmak budzi fakt, jak
prawnik zatrudniony w Urzqdzie Miasta wywi6df moiliwo6d ominiqcia Rady Miasta
Wloclawek w zwiqzku z podjqciem decyzji o umorzeniu. Jan poinformowala Pani radna na
jednej z sesji Rady Miasta Pan Andrzej Palucki wyjaSnif, 2e tak naprawdq to nie ma on nic do
tego a prawnik wywi6dl i pozbawil pisemnie, ale z datq jui po Zgromadzeniu Wsp6lnik6w,
co zostato przywofane i postugiwano siq tym w kolejnych dokumentach, te Rada Miasta
Wloclawek nie ma mocy prawnej przesqdzajqcej, aby przedstawiai jej do decyzji umorzenie
ostatnich udzial6w. Na zakodczenie wypowiedzi Pani radna Olga Krut-Horonziak
poinformowala, ie r6wnie2 podziela stanowisko Pana Andrzeja Patuckiego o skierowanie
sprawy do prokuratury w zwiqzku z tym Pani radna sad2i, ie wola Pana radnego zostanie
uszanowana przez Radg Miasta Wloclawek natomiast mieszkaicy w wiqkszym zakresie
powinni byi poinformowani a informacja upubliczniona nie tylko w okrojonym wymiarze,
lecz w caloici postqpowanie kontrolne gdzie znajdujq siq wylqcznie w caloici cytowane
dokumenty.
Radnv Andrzei Palucki odnoszqc siq ad vocem do wystEpienia Pani radnej Olgi Krut-
Horonziak stwierdzil, i2 my5li trzeiwo i racjonalnie ponadto wyjaSnit, ie sprytnie jak
stwierdzono, poszedl na urlop, ale z takiego powodu, poniewa2 musial zlo2yd Slubowanie,
jako radny a urzgdujqcy Prezydent Miasta nie mo2e skladad Slubowania, jako radny ito byl
ten caly spryt, kt6ry wynika z ustawowego wyboru. Pani radna bardzo sprytnie tlumaczy
Pana Prezydenta Marka Wojtkowskiego podpierajac sie art. 250, kt6ry mo2na przyjqd, jako
tlumaczenie w stosunku do art. 249 Kodeksu sp6lek handlowych, ale nie art.252.
Artykut 252 wrqcz podkreSla sytuacjq takq, jaka byia opisana w art. 250. Ponadto Pan radny
przytoczyf punkt nr 8 z wniosk6w Zespolu Kontrolnego: ,,Zesp6l Kontrolny uznaje, ze
dziatania Prezydenta Miasta Andrzeja Pafuckiego bqdqcego w Sp6tce Zieleri Miejska
jednoosobowym Zgromadzeniem Wsp6lnik6w reprezentujecym Gmine Miasto Wloclawek
itd. wyja6niajqc, 2e nie byl przy 16 uczestnikach. Na zakofczenie wypowiedzi Pan radny
skierowal wniosek do PrzewodniczQcego Rady Miasta o zamkniqcie dyskusji ponadto Pan
radny takie jest za przekazaniem sprawy do prokuratury.gdyZ kaidy bqdzie m6wif, o czym
innym bez koricowego efektu.
Przed glosowaniem nad postawionym wnioskiem do dyskusji zglosil siq takie radnv Janusz
Debczvfiski, kt6ry stwierdzil, ie po pracy w Zespole Kontrolnym nasuwa sie Panu radnemu
taki wniosek,2e amerykariski sen moZe spelnii siq r6wnie2 we Wtocfawku. Pan radny
twierdzi tak, poniewai jeieli szeregowy urzqdnik Urzqdu Miasta zostaje potqinym
przedsiebiorca i nabywa udzialy do jest to na gruncie wloclawskim swoisty amerykaiski sen.
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Ponadto Pan radny skierowat zapytanie do Pana radnego Andrzeja Paluckiego czy prawda
jest, ie od pewnego czasu Pan Andrzej Palucki pelni funkcjq zastQpcy dyrektora ds.

technicznych w Zieleni Miejskiej czy tei innE funkcjQ kierowniczA.
Radnv Andrzei Palucki odnoszqc siq do sl6w radnego Jairusza Dqbczyfskiego stwierdzil, i2

jest to kolejny przyklad klamliwych wypowiedzi. Pan radny poinformowal,2e nie posiadat i

nie posiada iadnych udziat6w w Sp6lce Zieleri Miejska. Pan radny poinformowai r6wnie2, ie
nie jest dyrektorem technicznym.

PrzewodniczQcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddat pod glosowanie wniosek
zgloszony przez radnego Andrzeja Paluckiego o zamkniqcie dyskusji w przedmiotowej
sprawre.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 24 radnych za przyjqciem wniosku
opowiedziato siq 19 radnych przy 3 glosach przeciwnych oraz 2 glosach wstrzymujqcych siq.
W rezultacie gtosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta stwierdzil, ii zamyka dyskusjq w
powyiszej sprawie.

Po zamkniqciu dyskusji gtos zabrata w kwestii formalnej radna Ewa Szczepafska, kt6ra
odnoszqc siq procedowanej uchwaly dotyczqcej Sp6lki Zielefi Miejska stwierdzita, ie
chcialaby zloiyi wniosek o wprowadzenie w g 2 uchwaly zapisu o nastqpujqcej treici: Rada
Miasta Wloclawek zobowiEzuje Przewodn iczqcego Rady do skierowania do Prokuratury
Rejonowej we Wloctawku sprawy dotyczqcej niekorzystnego rozporzqdzenia majatkiem
gminnym Sp6lki Zieleri Miejska stwierdzonym w sprawozdaniu, o kt6rym mowa w 51.
Automatycznie $ 2 uchwaly przechodzi, jako 5 3. Pisemny wniosek w tej sprawie Pani radna
zloiyla do Przewodniczqcego Rady Miasta.

Wobec braku innych zgloszerl do zabrania gtosu w powyiszej sprawie przewodniczqcy Rady
Miasta radny Jarosiaw Chmielewski poddal pod giosowanie propozycjQ, aby projekt uchwaly
zostat zmieniony w I2 i otrzymal brzmienie: Rada Miasta Wloctawek zobowiazuje
Przewodn iczqcego Rady do skierowania do Prokuratury Rejonowej we Wloclawku sprawy
dotyczqcej niekorzystnego rozporzqdzenia majqtkiem gminnym Sp6lki Zielef Miejska
stwierdzonym w sprawozdaniu, o kt6rym mowa w g 1 a obecny g 2 otrzymuje numer 3.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 23 radnych za przyjeciem wniosku
opowiedzialo siq 20 radnych przy l glosie przeciwnym oraz 2 gfosach wstrzymujEcych sie.
Wobec powy2szego Przewodniczacy Rady Miasta poinformowal, ie wniosek uzyskal
akceptacjQ Rady Miasta.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddal pod glosowanie
przyjqcie projektu uchwafy w sprawie przyjqcia sprawozdania z przeprowadzonej kontroli w
zakresie dzialafi Prezydenta Miasta Wfoclawek zwiqzanych z wszelkimi sprawami
dotyczEcymi Sp6lki Zielei Miejska sp6fka z o.o. wraz z wnioskiem.
w wvniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 23 radnvch za podieciem uchwalv
wraz z wnioskiem opowiedzialo sie 17 radnvch przv l gtosie przeciwnvm oraz 5 gtosach
wstrzvmuiacvch sie.

Uchwala- zalqczn ik do protokolu.
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Ad.21
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Interpelacje, wnioski izapytania w sprawach dotyczqcych aktualnych problem6w Miasta,
takie w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym zglosili: radny Jaroslaw
Chmielewski, radna Agnieszka Chmielewska, Janusz Debczy6ski, radna Mariola Gawfowska,
radny Dariusz Jaworski, radny Krzysztof Kukucki, radny J6zef Mazierski, radny Rafai
Sobolewski oraz radna Katarzyna Zarqbska.
Interpelacje powinny zostai zto2one przez radnych w formie pisemnej Przewodniczqcemu
Rady Miasta, kt6ry niezwlocznie przekaie je adresatowi.
Odpowiedzi na zgloszone interpelacje - Przewodn iczQcemu Rady Miasta oraz
interpelujqcemu radnemu udzieli Prezydent Miasta lub wlajciwe rzeczowo upowa2nione
osobv w terminie 14 dni.
Interpelacje zgloszone przez radnych oraz udzielone odpowiedzi umieszczone zostana w
Biuletynie Informacji Publicznej UrzQdu Miasta bez zbqdnej zwloki.
Procedurq postepowania w powyiszej sprawie reguluje 5 56 Statutu Miasta Wfoclawek.

Ad.22
Informacje, oiwiadczenia i komunikaty.

w tym punkcie porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski
przypomnial radnym, 2e w Biurze Rady Miasta sa dostqpne druki oiwiadczeri maiqtkowych,
kt6re radni zobowiqzani sq zlo2yi w ustawowym terminie za rok 2015. ponadto
poinformowal,2e kolejna sesja Rady Miasta, planowana jest na dzieri 30 maja 2016 roku,
natomiast w miesiqcu czerwcu sesja absolutoryjna odbqdzie siq w dniu 20 czerwca br.

Ad.23
Zamkniqcie obrad.

Po zakoficzeniu bloku informacyjnego przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw
chmielewski podziqkowai wszystkim za udzial w obradach stwierdzaiac, ie wooec
zrealizowania porzqdku posiedzenia zamyka obrady xvlll sesji Rady Miasta wloclawek.

Zakofczenie obrad godz. 15sz

RADY MIASTA WIOCTAWEK
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Radny Piotr Czarnecki

Zafaczniki:

L. Lista radnych obecnych na obradach XVlll sesji Rady Miasta Wloclawek

2. Lista os6b uczestniczqcych w XVI sesji Rady Miasta Wtoclawek.

3. Uchwala Nr xvr /37 /2016 Rady Miasta wloclawek z dnia 25kwietnia 2016r. w
sprawie podzialu irodk6w paristwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b
Niepeinosprawnych przyznanych Gminie Miasto wlociawek na realizacie w 2016
roku zadai na rzecz os6b n iepelnosprawnych.

5.

Uchwata Nr XVrrr/38/2016 Rady Miasta wtoclawek z dnia 25 kwietnia 2016r. w
sprawie przyjecia stanowiska dotyczqcego zapewnienia optymalnych jrodk6w
finansowych na utrzymanie i przeprowadzenie niezbqdnych remont6w w
wojew6dzkich jednostkach organizacyjnych we Wloclawku.

Uchwaia Nr xvrrr/39/2016 Rady Miasta wtoclawek z dnia 25 kwietnia 2016r. w
sprawie przyjQcia stanowiska dotyczqcego zapewnienia jrodk6w finansowych na
profilaktykq ukfadu oddechowego i cho16b nowotworowvch.

6. uchwaia Nr xYttt/4o/2ot6 Rady Miasta wtoclawek z dnia 25 kwietnia 2016r. w
sprawie rozpatrzenia skarg pana 

- 

na dziaialno6i
Prezydenta Miasta Wtoclawek.

T Uchwafa Nr XVlrr/41l2016 Rady Miasta wtoclawek z dnia 25 kwietnia 2016 w
sprawie przyiqcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny dzialalnoSci warsztatu
Terapii Zajeciowej we Wloctawku przy ul. Wiejskiej 14, prowadzonego przez
Towarzystwo Przyjaci6l Dzieci za rok 2015.

8. Uchwala Nr xvtlt/42/ 2016 Rady Miasta wioclawek z dnia 25 kwietnia 2016r. w
sprawie przyiecia sprawozdania i dokonania rocznej oceny dzialalnoici warsztatu
Terapii Zajqciowej we Wloctawku przy ul. Laziennej 6, prowadzonego przez polski
Zwiqzek Niewidomych za rok 2015.



9. Uchwala Nr XVlll/43/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 25 kwietnia 2016r. w sprawie
przyjqcia ,,Oceny zasob6w pomocy spolecznej w mieicie Wioctawek za 2015 rok".

10. Uchwala Nr Xvlll /44/2076 Radv Miasta Wloclawek z dnia 25 kwietnia 2016r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie uchwalenia budietu miasta Wtoctawek na 2016 rok.

11. Uchwafa Nr XVlll/45/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 25 kwietnia 2016.
zmieniajqca uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na
lata 2016-2028.

12. Uchwala Nr Xvlll/46l2016 Rady Miasta Wloctawek z dnia 25 kwietnia 2016. w
sprawie przyjqcia programu polityki zdrowotnej pn.,,Program profilaktyki zakaieri
wirusem brodawczaka ludzkiego ( HPV) MIASTA Wtoclawek" na lata 2016-2018.

13. Uchwala W Xvlll/47 /20t6 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 25 kwietnia 2016. w
sprawie przyjQcia Programu wspierania edukacji uzdolnionych uczni6w szk6l z

terenu miasta Wtoctawek.

14. Uchwala Nr Xvlll/48/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 25 kwietnia 2016. w
sprawie okre!lenia oswiatowych jednostek bud2etowych gromadzqcych dochody na
wydzielonym rachunku dochod6w, ir6del tych dochod6w i ich przeznaczenia oraz
sposobu itrybu sporzqdzania planu finansowego dochod6w i wydatk6w nimi
finansowanych, dokonywania w nim zmian i ich zatwierdzania.

15. Uchwala Nr Xvlll/49/2016 Radv Miasta Wtoclawek z dnia 25 kwietnia 2016. w
sprawie likwidacji Gimnazjum nr 9 im. Oskara Kolberga we Wlociawku ul. Wojska
Polskiego 27.

16. Uchwala Nr Xvlll/50/2016 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 25 kwietnia 2016.
zmieniajqca uchwale w sprawie okrejlenia przystank6w komunikacyjnych bqdqcych
wlasnodciq lub zarzqdzanych przez Gminq Miasto Wloclawek, udostqpnianych dla
Operator6w i Przewoinik6w oraz w sprawie okrejlenia warunk6w i zasad
korzystan ia z tych obiekt6w.

17. Uchwala Nr XVlll/51/2016 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 25 kwietnia 2016.
zmieniajqca uchwalq w sprawie ustalenia skiad6w osobowych stalych komisji Rady
Miasta.

18' uchwala Nr xvttt/52l2016 Radv Miasta wloclawek z dnia 25 kwietnia 2016. w
sprawie przyiqcia sprawozdania z przeprowadzonej kontroli w zakresie dziala6
Prezydenta Miasta wloclawek zwiqzanych z wszelkimi sprawami dotyczqcymi sp6lki
Zielef Miejska sp6fka z o.o.

Protok6i soorzadzila:
Jolanta Skladanowska
Gldwny Specjalista BRM
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